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2008 yılını çok dolu geçirdik.

Spor Bakanımızla, Millî Eğitim Bakanı-
mızla, Gençlik ve Spor Genel Müdürü-
müzle, Spor Toto Teşkilat Başkanımızla, 
sponsorlarımızla, kulüplerimizle toplan-
tılar yaptık, antrenörlerle toplantılar, se-
minerler yaptık, hakemlerle toplandık, 
seminerler, kurslar yaptık, Millî Prodük-
tivite Merkezinin uzmanları ile toplan-
tılar yaptık, millî takımlarımızla, teknik 
heyetlerimizle, personelimizle, Yönetim 
Kurulumuzla, basınla, sporcu aileleriy-
le, seyircilerle, kurul ve alt kurullarımızla 
toplandık, görüştük, karşılıklı fikir alış-
verişinde bulunduk, Şûra düzenledik, 
kısaca; voleybolu ilgilendiren, voleybol-
la ilgilenen herkesle bir araya gelmeye, 
herkesin bilişsel katkısını almaya, herke-
sin görüşünün, fikrinin, anlayış ve yakla-
şımının ortak paydasını bulmaya, rota-
mızı bu istikamette tutmaya gayret ettik.

Geçerken uğrayanı da, meramını e-
posta ile anlatmaya çalışanı da resmî 
kayıt görmüş evrak ve ziyaretle bir tu-
tup önemsedik, sözlü ya da yazılı olsun 
hiçbir başvuruyu cevapsız bırakmadık ve 
bir yıl içinde 5276 resmi yazışma yaptık.

Yönetim Kurulumuzla, 2008 yılında 24 
kez Yönetim Kurulu toplantısı, 7 kez İcra 
Kurulu toplantısı, 12 kez Organizasyonel 
İyileştirme Toplantısı (Millî Prodüktivite 
Merkezi ile), 7 kez sponsorluk protokolü 
veya imza töreni toplantısı, 2 kez ulusla-
rarası organizasyon toplantısı (2009 Av-
rupa Şampiyonası için), 3 kez Kulüplerle 
toplantı, 3 kez Şûra hazırlığı, 3 kez balo 
hazırlığı, 1 kez açılış (TVF 50. Yıl Spor 
Salonu) için olmak üzere, anlık geliştiği 

için program dışı yapılan basın ziyaretle-
ri, tesis tetkik ziyaretleri, millî takım kam-
pı ziyaretleri, kurul toplantısı ziyaretleri 
hariç, toplam 62 kez bir araya geldik. 
Millî takım kampları, alt yapı ve eğitim 
faaliyetleri için bir yıl içindeki konaklama 
sayımız 50.000 geceyi aştı.

Cumartesi, Pazar, mesai saati, tatil bil-
medik; toplantılar ve zorunlu seyahatler 
nedeniyle ayrılmamız gerekmeyen haf-
tanın her günü çalıştık; Başkan Vekille-
rimizle her gün Federasyonda bir araya 
gelip iş gördük, birlikte çözümler ürettik.

Büyük bir camiayız. Yalnızca oynama-
yı bırakmış voleybolcularımızla Ankara 
Atatürk Spor Salonunu her maçta birkaç 
defa doldurabilecek kadar büyük.

Bu büyüklüğe eşdeğer işler üretmeli, 
büyük düşünmeli, çalışmalarımızın sü-
resini, temposunu ve yoğunluğunu da 
büyütmeliydik.

Bunun için koştuk, didindik, uğraştık.

2008 yılı voleybol camiası ve doğal ola-
rak Federasyonumuz açısından büyük 
bir yıl oldu.

Voleybol Şûramız vardı, bunun hazırlık-
ları, ön komisyon toplantıları, Talimatının 
hazırlanmasına ilişkin Yönetim Kurulu 
kararlarının alınması, katılımcıların belir-
lenmesi, ön komisyon raporlarının ba-
sılıp katılımcılara dağıtılması, davetiyler, 
organizasyon, komisyonların oluşumu 
ve en nihâyetinde Şûra Genel Kurulunun 
toplanması...

Millî Takım faaliyetlerimiz vardı. Filenin 
Sultanlarının Grand Prix’si, Filenin As-

lanlarının Avrupa Ligi, Genç Sultan ve 
Genç Aslanların Avrupa Şampiyonaları, 
Yıldız Sultan ve Aslanların Balkan Şam-
piyonaları... Kamplar, hazırlık maçları, 
performans testleri, sağlık kontrolleri...

Millî Eğitim Bakanlığımız ile yürüttüğü-
müz Okul Voleybolunun Geliştirilmesi ve 
Yaygınlaştırılması projemiz vardı... Proje-
nin doğduğu günden Olağan Genel Ku-
rul toplantımızın yapıldığı 20 Kasım 2008 
gününe kadar Bursa’da 81 ilin voleybol 
koordinatörlerinin, Mersin Kapızlı’da 
yüzlerce ilköğretim okulu öğretmeninin 
alındığı antrenörlük kursları, koordinas-
yon toplantıları vardı... 

Ankara’daki Voleybol Kampüsü proje-
mizin müzakere süreci, protokol süreci, 
ihale süreci vardı.

48 İle çıkarılan İl Karmaları Müsabakala-
rımız vardı. Ankara’ya taşınan 96 takım, 
1500 sporcu, antrenörler, hakemler, kı-
ran kırana karma maçları, kamplar, seç-
meler, heyecanlar, sevinçler, üzüntüler...

Deplasmanlı Gençler Ligi vardı. Salon-
larımızın koridorlarında esen, soyunma 
odalarımızı, oyun alanlarımızı güzelleşti-
ren gencecik bir heyecan rüzgârı...

Bir Federasyonun yaptırdığı ilk spor 
salonunun; 50. Yıl Salonumuzun açılışı 
vardı. Gençlik ve Spor Genel Müdürü 
Mehmet ATALAY, Avrupa Voleybol Kon-
federasyonu Başkanı Andre MEYER, 
hocaların hocası Cengiz GÖLLÜ, Avru-
pa Voleybol Konfederasyonu Yönetim 
Kurulu, Türkiye Voleybol Federasyonu 
Yönetim Kurulu, voleybol sevdalıları, ba-
sın mensupları...

RAKİP KİM?

Erol Ünal KARABIYIK
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iddaa sürecinin soluk soluğa, titiz, dik-
katli, sıkı sıkıya takibi vardı. Çıkan yasa, 
yenilenen ihale, müzakereler...

Millî Eğitim Bakanımızla görüşme mara-
tonumuz vardı. Ankara’da, İstanbul’da, 
Van’da kesintisiz süren bir maraton... 
Başkentin uluslararası bir spor salonu-
na, ülkemizin ilk voleybol ihtisas lisesine 
kavuşturulması protokolü, arazi tahsisle-
ri, projeler, toplantılar, imza töreni, ihale 
süreci...

Yeniden Yapılanma çalışmalarımız var-
dı... Millî Prodüktivite Merkezi uzmanla-
rı ile aralıksız 1 hafta süren toplantılar, 
uzmanların Federasyonda 55 günlük 
çalışma, gözlem ve araştırmaları, değer-
lendirmeler, tartışmalar, yüzlerce sayfalık 
raporlar...

Aroma’dan rüzgâr alan “2000 Okulda 
Voleybol” projemiz vardı... 81 ile direğiy-
le, filesiyle, topuyla, kurulum talimatıyla 
4000 direğin, 6000 topun, 2000 filenin 
sevkiyat heyecanı, yorgunluğu, okullar-
dan fotoğraflar geldikçe artan mutluluk, 
sevinç...

2009 yılı da çok dolu başladı, çok yük-
sek tempolu ve çok yoğun ilerliyor. Gün-
lerin nasıl geçtiğini bilemiyoruz.

All Star, Yıldız Millî Takımlarımızın Avru-
pa Şampiyonası Elemeleri, A Millî Takım 
kampları, Genç Millî Takım kampları, 
Mersin’de 300 ilköğretim okulu öğret-
meni, 81 Millî Eğitim Şube Müdürü, 81 
Voleybol İl Koordinatörünün katılımıyla 
antrenör kursu, Eğitim Kurulu toplantıla-
rı, Yönetim Kurulu toplantıları, yazışma-
lar, hukuki ihtilaflar, günü yaklaşmakta 
olan Voleybol Kampüsü ihalesi, Avrupa 
Şampiyonası organizasyon hazırlıkları, 
Organizasyonel İyileştirme yapılanma-
sı, Ligler, iddaa, İstanbul Uluslararası 
Burhan Felek Spor Salonuyla ilgili ça-
lışmalar, Alanya’daki Avrupa Voleybol 
Merkezi süreçleri, Türkiye Kupası, ka-
tegorik şampiyonalar, kulüplerimizin Av-
rupa mücadeleleri, yeni girişimler, yeni 
protokoller, yeni projelerle dolu bir yıl 
bekliyor Voleybol camiasını.

Hiç durmadan büyüyen bir camiayız. 
Her yıl binlerce ilköğretim öğrencisinin 
voleybolcu olmaya başladığı, yüzler-
ce yeni antrenörün okullarına voleybol 
transfer edip harıl harıl voleybolcu yetiş-
tirdiği, kendi nüfusunu kendi kalbindeki 
sevgiyle, şefkatle artıran bir camia.

Federasyon, Sponsor, Kulüp, Antrenör, 
Hakem, Sporcu, Basın, Aileler, Taraftar-
lar, Seyirciler, İnternet Siteleri... Müthiş 
bir insan kaynağına sahibiz. 

Ailelerimizle, seyircilerimizle, gelmiş geç-
miş voleybol emekçilerimizle potansiye-
limiz gurur verici.

İyiye ve güzele, estetiğe ve doğruya yü-
rüme kararlılığımız büyüleyici.

Yaşama, gelişme, kendini yenileme do-
ğallığımız ve canlılık kimyamız akıllara 
durgunluk verici.

Bu camia; voleybol camiasıdır.

Voleyboldan doğmadır.

Kendi gelişimi için diğerlerinin gelişme-
sini talep eden, artmak, çoğalabilmek 
için diğerlerinin çoğalmasına ihtiyaç du-
yan, serpilebilmek, büyüyebilmek için 
kendinden önce büyümüş olanlara yas-
lanan, onların varlığına tutunan, kendi 
noksanlarıyla sürekli mücadele hâlinde, 
eksiklerini, hatalarını elemek için aralıksız 
savaş veren bir devdir voleybol.

Aynı bahçede birlikte serpildiği diğer 
canlılarla değil, bünyesine sızmaya, ge-
lişimine engel olmaya çalışan kötü gen-
lerle rekabet eden, kudretini buna borç-
lu olan bir dev.

Bu dev, nadide bir dünyada yaşar.

Voleybol camiasının dünyasında.

Voleybol Camiası; sporun tahammül 
edebildiği tek rekabet biçiminin en yüce 
duygularla yaşandığı ender bir camiadır. 
İyi olanın üretildiği, çoğaltılıp büyütüldü-
ğü; kötü olanın elendiği, küçültüldüğü bir 
camia. 

Elbette sportif rekabetin olduğu; daha 
güzel, daha iyi, daha büyük, daha güçlü 
olmak için kulübün kulüple, sporcunun 
sporcuyla rekabet ettiği bir camiadır.

Federasyon, bu rekabeti düzenlemek 
için de vardır.

Bu beyaz rekabeti teşvik etmek, koşulla-
rının adil olması için düzenlemeler getirip 
uygulamak göreviyle.

VE TABİİ Kİ AKSİNE İZİN VERMEMEK 
GÖREVİYLE.

Çünkü; 

Spor, “ötekinin” zayıf olmasını istemez; 
aynı bahçedeki bir zayıf bitki, genlerini 
tüm sağlamlara bulaştıracaktır. 

Spor, “ötekinin” hastalanmasını da iste-
mez. Bir sepetteki tek bir çürük elmanın 
ne yaptığını iyi biliriz.

Spor, bir bahçedeki düzenle, disiplinle, 
dayanışmayla, yaşama sevinciyle son-
suza kadar gelişerek hayatta kalacak bir 
canlı gibidir. Topraktan güç, havadan su, 
gökten ışık alacak; arılarla, kelebeklerle 
polen transferleri yaparak daha iyiye 
doğru serpilecek, kendi bünyesini kusur 
ve noksanlardan sürekli arındırmak için 
bu gen transferlerini kullanacak, hep ya-
şayacak bir canlı.

Kulüpten kulübe, fertten ferde farkılılık, 
spor bahçesindeki çiçeklerin renkliliği, 
meyvelerin farklılığı, ağaç gölgelerinin iri-
liği, ufaklığı gibidir. Hepsi birbirine bağlı, 
hepsi birbirinden beslenip güçlenen bir-
çok farklı güzellik.

Spor budur.

Bahçeye zarar verebilecek, bir veya bir-
kaç hayatı kurutacak, büyük ihtimalle tü-
münün ilerlemesine sekte vuracak ger-
çek rakipler ise sporun dışındadır.

Rakip; “Öbür kulüp - Öbür takım - Öbür 
antrenör - Öbür sporcu” değildir.

Rakip; bu yaşam formlarının herhangi 
birini tehdit eden; dışarıdaki bir şeydir... 
Veya şeyler.

Havada uçuşan koltuklar, pet şişeler, 
bozuk paralar, rakip sporcunun, rakip 
seyircinin, rakip kulüp yöneticisin kafa-
sına inmez; bizzat o sporun yaşamsal 
organlarının kafasına iner.

Rakip ise kafasına koltuk yiyen kişi değil, 
hangi takım adına bunu yapmış olursa 
olsun, tribünde o arbedeyi çıkaran kişi-
dir.

Sporun rakibi anlayışsızlık, hoşgörüsüz-
lüktür.

Gaddarlık ve düşmanlık ve bu duyguları 
besleyen ortamlardır.

Sporun rakibi, asosyal, içine kapanık, 
kendini ifade etmekten aciz bireyler üre-
ten kapalı devre internet sohbet odaları 
tutkusudur.

Sporun rakibi kahvehaneler, barlar, mey-
hanelerdir.

Sporun rakibi boşluk, amaçsızlık, hedef-
sizlik ve bir o kadar da amaca ulaşmak 
için tenezzül edilen yollardaki ahlâk dı-
şılıktır.

Elbette sigaradır, içkidir, uyuşturucudur.

Küskünlük, öfke, hırs ve düşmanca re-
kabettir.

Nasıl ki altyapısız voleybola itirazımız var-
sa voleybolun ruhuna ters düşecek şid-
dette, yol ve yordamdaki kara rekabete 
de öyle itirazımız var. 

Her alanda, her zeminde, her mecrada 
adaleti, barışı, kardeşliği övüyor, her an 
bunu teşvik ediyor, sporun gerçek rakip-
lerinin; ruhu bu dayanışmaya en yatkın 
branş olan voleybolun vereceği örnek 
mücadele ile alt edileceğine inanıyoruz.

2009 yılının nezih, kibar ve nadide voley-
bol camiasına mutluluk, huzur, barış ve 
esenlik getirmesini, başarının bu güzel-
liklerle birlikte gelmesini dilerim.
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Türkiye Voleybol Federasyonunun 2. Olağan Genel 
Kurulunda yapılan seçim sonucunda oy kullanan 146 

delegeden 84’ünün oyunu alan Başkan Erol Ünal 
Karabıyık, seçimi kazanarak yeniden başkan seçildi.

Ankara Plaza Otel’de yapılan Genel Kurulda, mevcut 
başkan Erol Ünal Karabıyık’ın yanı sıra uluslararası 

voleybol hakemlerimizden Ümit Sokullu ve daha önce 
Maliye Spor Kulübü başkanlığı yapan Cihat Çetinkaya 
başkanlık için mücadele etti. 163 delegeden 146’sının 

oy kullandığı seçimde, Ümit Sokullu 53, Cihat Çetin-
kaya 3 oy alırken, 6 oy ise geçersiz sayıldı. Geçersiz 

oylardan 5 tanesi Erol Ünal Karabıyık’ın listesinin yazılı 
olduğu beyaz oy pusulasına, biri de Ümit Sokullu’nun 

listesinin yazılı olduğu mavi oy pusulasına aitti.

“Gelin Bir Olalım”
Başkan Karabıyık, seçimden sonra yaptığı teşekkür 

konuşmasında, Voleybol Federasyonunun kendisine

 yaraşır bir genel kurul gerçekleştirdiğini belirterek, 
“Bu tür süreçlerde bazen kastı aşan ifadeler kullanı-
labilir. Kırgınlıklar, incinmeler de olabilir. Ben şahsım 
adına hiç kimseye kırılmadım, incinmedim. Değerli 
camiamızın incinmesine sebep olacak bir davranış 
gösterdiysem inanın ki bunda kasıt unsuru yoktur” 
diye konuştu.

Voleybolun birliğini ve beraberliğini gösterme zamanı 
olduğunu dile getiren Karabıyık, “Şimdi iş zamanı. 
Bana oy veren, vermeyen herkese ‘Gelin bir olalım’ 
diyorum. Güveniniz için teşekkür ediyorum. Bizim için 
zor bir dönem başlıyor. Bundan sonraki dönemde de 
bize inananların başını önüne eğdirecek hiçbir davra-
nış içinde olmayacağız” ifadelerini kullandı. 

Genel Kurul çalışmaları sonunda, Ana Statü ve ödül 
talimatında değişiklik yapılması da oy birliği ile kabul 
edildi.

İkinci Karabıyık 
Dönemi

Türkiye Voleybol Federasyonunun İkinci Genel Kurulu 20 Kasım 
2008’de Ankara Plaza Otel’de yapıldı. Seçim sonucunda 84 oy alan 

Erol Ünal Karabıyık ikinci kez başkanlığa seçildi
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20 Kasım 2008’de yapılan Genel Kurul toplantısında, Türkiye Voleybol Federasyonunun yeni Yönetim Kurulu da seçimle iş başına geldi.
Değişik meslek gruplarından, gönüllü ve voleybol sevdalılarından oluşan TVF Yönetimi, görev süreleri boyunca Türk voleyboluna yeni bir 
vizyon kazandırmak için çaba gösterecekler.
Voleybol camiasının, yeni yöneticilerini sizlere tanıtmak istedik.
Alfabetik sıraya göre işte yeni TVF Yönetimi...

Erol Ünal Karabıyık
TVF Başkanı
1955 yılında Giresun’un Şebinkarahisar ilçesinde doğdu. İlk ve ortaokul öğretimini Malatya, Ha-
tay ve Eskişehir’de yaptı. Polis Koleji ve Polis Akademisini bitirdikten sonra emniyet teşkilatının 
çeşitli kadrolarında görev aldı. 1978 yılında, kendi isteğiyle emniyet teşkilatındaki görevinden 
ayrıldı. Bir süre Tekışık Yayıncılıkta çalıştı. 1979 yılında, Ankara’da Üner Yayınlarını kuran Erol 
Ünal Karabıyık’ın şiir, masal, hikaye ve ders kitabı olarak 100’ün üzerinde yayınlanmış eseri; çe-
şitli gazete ve dergilerde yayımlanmış makaleleri bulunmaktadır.

Kurucusu ve Başkanı olduğu Polis Akademisi ve Koleji Spor Kulübü; Türkiye Voleybol Federasyo-
nu Başkanlığına seçildiği 25 Şubat 2006 tarihine kadar federe olduğu 21 branşta, lisanslı 1200 
sporcusuyla Türkiye liglerinde faaliyet sürdürdü.

Üner Yayıncılık A.Ş., Evren Yayıncılık A.Ş., Üner Eğitim Öğretim Kültür ve Spor Hizmetleri A.Ş., 
Üner Yapı İnşaat Taahhüt Yapım Anonim Şirketlerinin kurucusu ve Yönetim Kurulu Başkanı olan 
Erol Ünal Karabıyık; 1996 yılında kurucu olarak görev aldığı Türkiye Eğitim Yayıncıları Derneği 
Başkanlığından 2006 yılında ayrıldı.

Türk Polis Teşkilatını Güçlendirme Vakfı Yönetim Kurulu Üyesi ve sürekli sarı basın kartı sahibidir.

25 Şubat 2006 tarihinde yapılan Türkiye Voleybol Federasyonu Olağanüstü Genel Kurul toplantı-
sında ve 20 Kasım 2008 tarihinde yapılan Olağan Genel Kurul toplantısında Federasyon Başkanı 
seçildi.

İşte TVF Yönetim Kurulu
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Ahmet Göksu
1958 yılında Diyarbakır’da doğdu. İlk, orta ve lise eğitimini Diyarbakır’da tamamladı. İlköğretim yıllarında hem 
okul takımında, hem amatör takımlarda voleybol oynadı. 

Orta öğretimden sonra bir süre Almanya’da Hagen Fachoch Schule Üniversitesi İnşaat Mühendisliği bölümünde 
eğitim gördü. Daha sonra Azerbaycan’da İşletme Fakültesi’nden mezun oldu.

22 yıl boyunca Güneydoğu İhracatçı Birliklerinde Diyarbakır temsilciliği yapan Göksu, aynı süre içinde çiftçilikle 
de iştigal etti. 

2003-2004 futbol sezonunda Diyabakırspor Kulübü başkanlığına seçildi.

Halen Ankara’da Amerikan Kültür Derneği Dil Okulları Yönetim Kurulu Başkanlığı görevini yürütüyor.

Almanca biliyor, evli iki çocuk babası.

Ahmet Metin Altındağ
1962 yılında Diyarbakır’da doğdu.

Öğretim hayatını liseyi bitirerek tamamladı.

İş adamı; inşaat ve turizm alanında faaliyet gösteren şirketleri var.

Evli, üç çocuğu bulunan Ahmet Metin Altındağ, iki dönemdir Erol Ünal Karabıyık yönetimindeki Türkiye Voleybol 
Federasyonunda Yönetim Kurulu üyeliği yapıyor.

Ali Serdar Tiryaki
08.04.1962 tarihinde İstanbul Beykoz’da doğdu. Konya Selçuk Üniversitesi Jeodezi ve Fotogrametri Bölümünü 

1987 yılında bitirdi. Ali Serdar Tiryaki aynı yıl İller Bankası Harita Dairesinde göreve başladı ve 2005 yılında da 

Harita Dairesi Başkanlığına atandı. Tiryaki 2007 Mart ayından Ekim 2008’e kadar İmar Planlama Dairesi Başkan-

lığını da vekaleten yürüttü. Harita Dairesi Başkanlığı görevi halen devam etmektedir. 

2000-2001 yılları arasında İller Bankası Gençlik ve Spor Kulübü Spor Bülteninin Genel yayın Yönetmenliğini yapan 

Tiryaki, 2002 yılında İller Bankası Gençlik ve Spor Kulübü yönetimine seçildi; İkinci Başkanlık ve Genel Sekreterlik 

görevlerinde bulundu. 2002 yılından 2007 yılına kadar bayan voleybol alt yapı sorumluluğu görevini yaptı.

Ersin Yılmaz
09.09.1961 tarihinde Bursa’da doğdu. İlk, orta ve lise eğitiminden sonra Uludağ Üniversitesi Eğitim Fakültesi 
Beden Eğitimi ve Spor Bölümünden mezun oldu. 
1975-1989 yılları arasında 1. Lig’de yer alan Oyak Renault kulübünde voleybol oynadı. 1977-1979 yılları arasında 
11 kez Genç Milli Takım forması giydi.
Bursaspor Denetleme Kurulu ve Nilüfer Belediyespor Yönetim Kurulu üyelikleri yaptı.
Halen Bursa İl Milli Eğitim Müdürlüğü Lig Heyeti (Okul sporları) Genel Sekreterliği, Bursa Amatör Spor Kulüpleri 
Federasyonu Genel Sekreterliği görevlerini sürdürüyor. 
Ersin Yılmaz evli ve bir çocuk babası.

Géza Dologh
1945 yılında İstanbul’da doğdu. İlk ve orta okulu İzmir Saint Joseph, liseyi İstanbul Saint Joseph’te okudu. 1967 
yılında Erzurum Atatürk Üniversitesi Ziraat Fakültesi Zootekni Bölümünü bitirerek yüksek öğrenimini tamamladı. 
1983 yılına kadar Roche ilaç fabrikasında Yem Katkıları Departmanının Satış Müdürlüğü görevini yürüttü.

1983 Ocak ayında Arkas Grubunda Başkan Yardımcısı olarak göreve başladı. 1990 yılından itibaren Deniz Ticaret 
Odası İzmir Şubesi Yönetim Kurulunda Başkan Yardımcısı olarak Arkas Grubunu temsilen görev yaptı.

2000 yılının başında Arkas Holding İcra Kurulu üyeliğine atandı, Aralık 2001’de, halen yürütmekte olduğu Deniz 
Ticaret Odası İzmir Şubesi Yönetim Kurulu Başkanlığına seçildi. 

31.12.2005’te Arkas Grubu’ndaki aktif görevinden emekliye ayrıldı. Şu anda Arkas Holding Yönetim Kurulu Baş-
kan Danışmanlığı görevini yürütüyor.

Almanca, Fransızca ve İngilizce biliyor.    
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İsmet Ertuğrul
1953 Eskişehir doğumlu. İlköğretim, lise ve yüksek öğrenimini Eskişehir’de yaptı. Spora 1965 yılında Eskişehirs-
por’ da başladı. Aktif sporu bıraktıktan sonra 1978 yılında bir amatör kulüpte idarecilik ve futbol il tertip komitesi 
üyeliği yaptı; aynı kulübe 1984 yılında başkan oldu. Bu görevi şu anda da sürdürüyor.

1986’da Eskişehir Amatör Spor Kulüpleri Federasyonuna kurucu üye olarak girdi. 1990 yılından bu yana da Ama-
tör Spor Kulüpleri Federasyon başkanlığını yürütüyor.

Eskişehirspor da alt yapı sorumlusu, genel kaptan olarak 3., 2. ve 1.Lig kategorilerinde yaklaşık 8 yıl Yönetim Ku-
rulu Üyeliği yaptı. Alt yapı sorumlusu olduğu dönemde Eskişehirspor genç takımı Türkiye Şampiyonu oldu. Genel 
Kaptan olduğu dönemde Eskişehirspor, önce 2. Lig ardından da 1. Lige çıktı.

Türkiye Futbol Federasyonu temsilciliği de yapan İsmet Ertuğrul, halen Türkiye Futbol Federasyonu Amatör İşler 
Kurulu üyesi. Çeşitli branşlarda Amatör Spor Kulüpleri Federasyonunu temsilen delegelik ve yönetim kurulu üyeli-
ği yaptı. Emekli olan Ertuğrul üç çocuk babası. 

Mehmet Akif Üstündağ
As Başkan
04.2.1963 tarihinde Malatya’da doğdu. İlk, orta ve lise eğitimini Malatya’da tamamladı. 

Voleybolla ilk kez ortaokul sıralarında iken Malatyaspor’da tanışan Üstündağ, daha sonra değişik takımların for-
malarını giydi.

1990 yılında antrenörlüğe başlayan Mehmet Akif Üstündağ Petrolofisi, Şekerbank, Emlakbank takımlarının yanı 
sıra, Genç ve A Milli Takımlarda da antrenörlük yaptı.

Spor yaşamı içerisinde Malatyaspor, Petrolofisi ve Türk Telekom gibi değişik kulüplerde yöneticilik yapan Mehmet 
Akif Üstündağ futbol, basketbol gibi değişik branşların da sorumluluğunu üstlendi.

2005 yılından bu yana Erol Ünal Karabıyık başkanlığındaki Türkiye Voleybol Federasyonu Yönetim Kurulunda As 
Başkanlık görevini yürüten Üstündağ evli ve iki çocuk babası.

Mehmet Çakmak
As Başkan
8 Haziran 1959’da İstanbul’da doğdu. 1970 senesinde Altınyurt Spor Kulübünde voleybola başladı. 1978’de Avus-
turya Lisesinden mezun oldu. 1980’de Eczacıbaşı Spor Kulübüne transfer oldu. 1983 yılında İstanbul Teknik Üni-
versitesi İşletme Muhendisliği Fakültesinden mezun olarak eğitim hayatını noktaladı.

Ciddi bir sakatlık nedeniyle iki yıl ara verdiği voleybola Silahlı Kuvvetler Gücünde oynayarak yeniden döndü.  As-
kerlik görevini tamamladıktan sonra yeniden Eczacıbaşı’nda oynamaya devam etti. Daha sonra Otomarsan Kulü-
bü forması da giydi, 28 kez Milli Takım’da oynama onuruna erişti.

1983 yılında Seda Çakmak’la hayatını birleştiren Mehmet Çakmak Mine ve Ömer Cem isimli iki çocuk sahibi.

Altınyurt Spor Kulübü As Başkanlığı ve Darka Su Sporları Kulübü Başkanlığı görevlerinde bulundu. 2006-2008 
yılları arasında TVF Başkan Vekilliği yaptı.

Toptan Gıda Ticareti ile uğraşıyor. Halen Istanbul Ticaret Odası Meclis üyesi. Almanca ve İngilizce biliyor....

Mustafa Ekşi
19.09.1953 tarihinde İstanbul’da doğdu. İlkokulu İstanbul Kartal’da, orta ve lise öğrenimini Maltepe Lisesinde 
tamamladı. Eğitim yıllarında voleybol sporuna başladı. 15 yıl 1. Türkiye Deplasmanlı Voleybol Liginde aktif spor-
culuk, sonrasında da bir süre antrenörlük yaptı. Vatani görevini tamamladıktan sonra iş hayatına atıldı. Ekşioğlu 
İnşaat ve İnyap İnşaat ve Yapı Sanayi Ltd. Şirketi’nin sahibi olarak sektörde konut, ticaret merkezi, fabrika, alt ve 
üst yapı inşaatlarında 30’a yakın projeyi gerçekleştirdi.

1993-1995 yılları arası bir siyasi partinin ilçe yönetim kurulu üyeliği ve bir süre de teşkilat başkanlığı görevinde 
bulundu.

Halen Ekşioğlu Vakfı Meclis Başkan vekilliği, Maltepe Eğitim Çevre ve Spor Vakfı Meclis üyeliği, Karadeniz Eğitim 
Kültür ve Çevre Koruma Vakfı Meclis üyeliği, Cevizli Gençler Gücü Spor Kulübü Yönetim Kurulu üyeliği görevlerini 
yapıyor. Ayrıca, Maltepe Spor Kulübü Derneği, Küçükyalı Yelken ve Spor Kulübü Derneği, Voleybol Antrenörleri 
Derneği, Galatasaraylı Sporcular Derneği, Rize Vakıf ve Dernekleri Birliği ve Voleybol Vakfı üyesi.

Mustafa Ekşi evli ve iki çocuk babası.
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Nazmi Bayamlıoğlu
1948 Ankara doğumlu.
Orta öğrenimi sırasında, Petrol Ofisi Kulübünün A takımında voleybol oynamaya başladığında yıl 1964’tü.
Aktif sporculuk yaşamını bitirdikten sonra çeşitli kademelerdeki antrenör kurslarına devam etti. 
1980-2004 yılları arasında çeşitli kulüplerde antrenörlük yaptı.
İki dönemdir Erol Ünal Karabıyık Başkanlığındaki Türkiye Voleybol Federasyonunda yönetim kurulu üyeliği yapıyor.
Ticaretle uğraşıyor, evli ve iki çocuk babası.

Dr. Özkan Dalbay
1966 Kırklareli doğumlu, İ.Ü. Siyasal Bilgiler Fakültesi Kamu Yönetimi Bölümünden 1987’de mezun olduktan son-
ra aynı üniversitenin Çalışma Ekonomisi ve Endüstri İlişkileri Bölümünde yüksek lisans eğitimi aldı. 1993-2002 
yılları arasında İ.T.Ü İşletme Fakültesi, İşletme Bölümünde doktorasını yaptı. 
1988 yılında müfettiş yardımcısı olarak başladığı Sosyal Sigortalar Kurumunda, Kurum Başkan Vekili ve Yönetim 
Kurulu Başkanlığı yaptı. Sosyal Güvenlik Kurumu olarak isim değiştirmesinden sonra kurumda Sosyal Sigortalar 
Genel Müdür Vekili ve Kurum Başkan Vekili olarak görev yaptı.
2007-2008 yılları arasında Haberleşme Yüksek Kurulu üyeliği yaptı. 2008 Mart ayında Türk Havacılık ve Uzay Sa-
nayii A.Ş. Yönetim Kurulu üyeliği ile birlikte TÜRKSAT Uydu Haberleşme Kablo TV ve İşletme A.Ş. Genel Müdür ve 
Yönetim Kurulu Başkanlığı görevlerini birlikte yürütüyor.
Dr. Özkan Dalbay 2007’den bu yana Türkiye Voleybol Federasyonu Yönetim Kurulu üyeliğini, 2008 Haziran ayın-
dan bu yana da TOBB Telekomünikasyon Meclisi üyeliklerini sürdürüyor. SSK Voleybol Kulübü başkanlığı ve Gele-
neksel Sporlar Federasyonu Yönetim Kurulu üyeliği de yapan Dr. Özkan Dalbay evli ve iki çocuk sahibi.

Özkan Mutugil
1965 yılında Ankara’da doğdu. İstanbul Üniversitesi, İktisat Fakültesi, İktisat Bölümünü 1990 yılında bitirdi.

1978 -1994 yılları arasında sırasıyla Kolejliler, Altınyurt, Eczacıbaşı, Arçelik, Emlak Bankası, Galatasaray ve Beşik-
taş kulüp takımlarında, ayrıca aynı dönemlerde genç ve A milli takımlarda voleybol oynadı.

1999 yılından bu yana da Schlotzsky’s firmasının Türkiye Master Lisansörlüğünü yapıyor. Halen Türkiye Franchi-
sing Derneği yönetim kurulu üyesi olan, Mutlugil, evli ve bir çocuk babası.

Selahattin Şahin
As Başkan
07.09.1962’de Konya’nın Ilgın ilçesine bağlı Çavuşçugöl köyünde doğdu.
Ankara Üniversitesi Siyasal Bilgiler Fakültesi’nden mezun oldu. Ankara Üniversitesi Sosyal Bilimler Enstitüsü’nde 
yüksek lisans eğitiminde tez aşamasına geldi.1984-1986 yılları arasında SSK Genel Müdürlüğünde Müfettiş Yar-
dımcısı olarak çalıştı. 1986-1989 yılları arasında Başbakanlık Personel ve Prensipler Genel Müdürlüğü Tanıtma 
Fonu Genel Sekreterliğinde Uzman Yarımcısı olarak görev yaptı. 1989-1992 yılları arasında da aynı bölümde Uz-
man seviyesinde görv yaptı. 1992’de TOKİ’de TOKİ Başkan Danışmanı olarak çalıştı. 1992-1996 yılları arasındaki 
görevi Başbakanlık DAGM Osmanlı Arşivleri Daire Başkanlığı İdari Şube Müdürüğü idi. 1996-2002 yılları arasında 
özel sektörde tekstil ihracatı işi ile meşgul oldu. 2002-2004 yılları arasında Ekonomik ve Mali İşler Başkanlığında 
Başbakanlık Uzmanlığı görevinde bulundu. 2004 yılında girdiği SGK Yönetim Kurulu üyeliği görevi halen devam 
etmektedir. 1990-1991 yılları arasında İngiltere Kraliyet Kamu Yönetimi Enstitüsünde Avrupa Birliği Yönetik Tek-
nikleri, 1996 yılında da Dış Ticaret Mevzuatı ve uygulamaları konularında kurslara katıldı. İngilizce bilmektedir.

Serdar Keskin 
Gümrük Müsteşarlığının çeşiti kadrolarında 28 yıl çalıştıktan sonra kendi arzusu ile 16 Ocak 2002’de emekli oldu. 
Serdar Keskin, Fındıklı Lions Kulübü kurucu üyesi (Başkanlığı 2002-2003 döneminde), Vefa Lisesi Eğitim Vakfı Mü-
tevelli üyesi ve hazırda vakıf genel sekreteridir, Gümrük Vakfı üyesi, İstanbul Gümrük Müşavirleri Derneği üyesi, 
Vefalılar Derneği üyesi , Muğlalılar Derneği üyelikleri bulunmaktadır. Keskin, 1976’dan bu yana Emin Ongan Üs-
küdar Musiki Cemiyetinde solist, korist ve yönetim üyesi olarak müzik çalışmaları yapmaktadır.
1966-1986 yılları arasında BJK Voleybol Takım Kaptanlığı yapan Serdar Keskin, BJK Kongre ve Divan Kurulu üye-
sidir. Beşiktaşlı Gümrükçüler Derneğinin 2. Dönem Başkanlığını yapan Keskin halen İstanbul Gümrük Müşavirleri 
Derneği Başkan vekilidir. Serdar Keskin Türkiye Voleybol Vakfı Mütevelli üyesi olup, halen Türkiye Voleybol Fede-
rasyonu Yönetim Kurulu üyesidir. Z. Özlem Keskin ile evli olup K. Öykü Keskin adında bir kız çocuğu vardır. 2003 
yılından beri kendi kurduğu gümrükleme şirketinde gümrük müşaviri olarak iş hayatını sürdürmektedir. 
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Geçen sene, gene bir Pazar günü 
rast gelmiştim bu şenliğe; kısmet, bu 
sene de öyle oldu. 

Dışarıda insana; “Böyle bir havada 
sporla falan ne işin var. Otur oturdu-
ğun yerde.” dedirtecek cinsten asık 
suratlı, adamı dövecek gibi ters ters 
bakan Ankara havası, iliklere işleyen 
kara kış, iğne ucu kar sinsi sinsi ya-
ğıyor.

Sabahın köründe yatağımdan fırla-
mış, yer kapacakmış gibi erkenden 
Selim Sırrı Tarcan’a koşturmuşum. 
Ara sıra telefon edip bizim nizamiyeye 
soruyorum; “Haşim, havanın durumu 
ne?” Gelmesine geldik ama dönme-
sine dönebilecek miyiz, derdim bu. 
Hava öyle nemrut ki, bırakınız araba-
ya atlayıp topuklamayı, ayakta dura-
mayacak hâle getirebilir insanı.

Sabah sabah maç yapmaya gelmiş 
voleybolcular, onların antrenörleri, her 
zamanki gibi “tanımadıklarına” selâm 
vermeyi ayıp saydıklarından gör-
mezden gelip burun buruna, omuz 
omuza, ama kâh tavana, kâh ayak-

kabılarının ucuna bakarak yanımdan 
yöremden geçip gidiyorlar.

Canım sıkılıyor. Zaten Hasan Kulaç 
on beş günden beri “Derginin bu ayki 
yazısı ne zaman hazır olacak?” deyip 
ensemde boza pişirmekte. Bir hışım-
la; “Al sana yazı!” diyerek oturuyorum 
direksiyona. Bu işi yazacağım. “Ne-
den selâm vermezsin arkadaş?” me-
alinde bir şey. “Tanımak, tanıştığımıza 
memnun olmak, illâ ki bir vakitler el sı-
kışmış olmak mı gerekir Allah’ın selâ-
mı için?” mealinde. Hâttâ ne kadar 
sert kaçarsa kaçsın, bozlakta dendiği 
gibi; 

Boyuna posuna kurban olduğum,

Selâm ne demektir, bilmez misiniz?

Allah sizi süs için mi yarattı,

Siz “Gel!” denmeyince gelmez misi-
niz?

mealinde.

Bunu yazacağım, çok kararlıyım.

Vallahi!

Sinirlenmişim artık. Atıp tutacağım.

Hava durumunu bir de kendi gözle-
rimle görmek için âni bir kararla kal-
kıyorum yerimden, koridorda bana 
selâm verip gülümseyen bir sporcu... 

Allah Allah! 

Selâmı iştahla alıp delikanlının yanın-
dan şaşkın şaşkın geçiyor, dönüp for-
masının sırtında yazan yazıya bakıyo-
rum: “FINDIKLISPOR”.

Hah!

Dışarının abus meteorolojisi, demek 
ki az sonra şakrak bir Hıdrellez ha-
vasına dönüşecek. Demek ki meme 
yapmış buji gibi oradan buradan sar-
kan kara kış bulutlarının efeliği, bugün 
FINDIKLI oksijeniyle ciğerlerini dol-
durmuş Selim Sırrı Tarcan’a sökme-
yecek.

Pazar Pazar, ikinci kez yer kapacak-
mış gibi koşturuyorum. Bir sene önce 
protokol tribününün sol tarafında ka-
lan gözüm, aradığını hemen buluve-
riyor.

FINDIKLI gelmiş.

Selâm Gelir-Hoş Gelir...

Sezgin KAYMAZ 
TVF İcra Kurulu 

Koordinatörü

Çankaya’nın çocuklarıyla Fındıklı’nın çocukları filenin altında sarmaş dolaş.  
Yedek bankına bakıyorum, iki takımın antrenörü sarmaş dolaş. Seyirciler malûm, 

güle oynaya fuayeye akıyorlar. Onlar hepten sarmaş dolaş.

MAKALE
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Bebe belik, kadın kız, çoluk çocuk, 
karı koca, genç ihtiyar...

Şimdi, bu maç kaçar mı? 

Kaçmaz.

Yazacağım “sert” yazı kaçar mı?

Yoo. Orada durur. Aklımın hangi kö-
şesindeyse.

O hâlde maça yazılabilirim.

Yazılıyorum.

Başkan kızmasın diye ART kamera-
sının görüş açısından çıkıp sporcu 
kapısı kirişinin altına saklanıyor, yo-
ruldukça ayak değiştirerek izlemeye 
başlıyorum.

Maç güzel.

Seyirci daha güzel.

Alkış her iki takıma, voleybola, spo-
ra...

Tezahürat sadece FINDIKLI’ya, des-
tek sadece FINDIKLI’ya.

Öyle güzel bir seyirci ki, set bitip de 
FINDIKLI saha değiştirdiği zaman ai-
lecek kalkıp o da tribün değiştiriyor. 
Çünkü rakip takımdaki çocuklarla 
bir alıp veremediği yok. Onun derdi, 
kendi takımının çocuklarının yanında 
olduğunu göstermek.

O kadar güzel ki.

Bir dede var tribünde, ancak etrafın-
daki gençlerin yardımıyla merdiven 
çıkabiliyor... Ama o da inatla tribün 
değiştiriyor. Üç beş kişi ona destek.

Seyircinin kalitesi bire bir yansıyor sa-
haya. Oyun büyüyor, oyuncular büyü-
yor, kapışma, şov, coşku büyüyor.

Voleybol büyüyor.

Aksine, benim gönlümdeki kırgınlık 
küçülüyor, değirmen taşı kadar ağır 
bir yazı yazma isteğim ufalıyor, hayat 
kültürü ve âdab-ı muaşeret serzenişi 
yapma kararlılığımın dizleri titremeye 
başlıyor.

Oyuncular sadece oyunlarıyla büyü-
seler bu kadar kolay yumuşamam; 
insanlıklarıyla, centilmenlikleriyle de 
büyüyorlar. Beni asıl tersyüz eden bu.

Smaç biraz haşin gider de öte yaka-
daki sporcunun canını yakarsa, beri-
deki smaçör elini kaldırıp özür diliyor, 
bir “can havli hamlesi” yapan oyuncu 
hakem masasına çarpacak olsa önce 
rakip takımın oyuncusu, antrenörü 

başına toplanıyor, el uzatıp kaldırıyor, 
“İyi misin?” diye sorup sırtını sıvazlı-
yor.

Maç bitiyor; 3-2 FINDIKLI galip.

Çankaya’nın çocuklarıyla Fındıklı’nın 
çocukları filenin altında sarmaş dolaş.

Yedek bankına bakıyorum, iki takımın 
antrenörü sarmaş dolaş.

Seyirciler malûm, güle oynaya fua-
yeye akıyorlar. Onlar hepten sarmaş 
dolaş.

Haydi bakalım, bir günde üçüncü 
defa yer kapmaya koşuyorum. Adım 
gibi eminim, az sonra şenlik başlaya-
cak.

Yanlış söyledim; FINDIKLI’nın salona 
getirdiği şenlik, fuayede devam ede-
cek. Doğrusu bu.

Tulum coşuveriyor ansızın. Üst fuaye 
ürpertiler içinde tir tir. Bebe belik, ka-
dın kız, çoluk çocuk, karı koca, genç 
ihtiyar horon tepiyor.

İhtiyar dedim de; tribündeki dede, 
gene gençlerin arasında, horonun 
ortasında. Yanımda en az benimki 
kadar sırıtkan bir suratla donakalmış, 
şenliği telefon kamerasına kaydeden 
Erkal TAŞ’ı dürtüyorum; “Şu manza-
raya bak! Çek şu dedeyi, çek.”

Üşenmedim, saydım; 67 kişiyle baş-
ladı horon, 90 kişiye erişti, finalin yük-
sek kondisyon talep eden en yüksek 
ritimli kısmında 30 kişiye düştü... ama 
herkes orada kaldı, eşlik etti, alkışladı, 
tempo tuttu.

Kiminle göz göze geldimse selâmlan-
dım, kimin yüzüne baktımsa bir te-
bessüm aldım. Kendi ofisimizin kori-
dorunda aylardır alamadığım ne kadar 
selâm varsa hepsini bir seferde almış 
gibi oldum. Buzlarım çözülmüştü, ka-
nım da kaynamaya başladı. Gürhan 
KUTLUATA, selâm vermekle kalmayıp 
yanıma geldi, hâl hatır sordu.

Hayran hayran bakan birkaç kişinin 
yanında özellikle takıldım:

“Gürhan, iyi ki yendiniz. Yoksa seyre-
demeyecektik sizi değil mi?”

“Ne demek?” dedi. “Yensek de yenil-
sek de oynayacaktık. Bizim şenliği-
miz, voleybolun kendisidir; galibiyeti 
- mağlubiyeti değil.”

Zaten ben geçen seneden biliyordum; 
bu Fındıklı koşa koşa gelip bahar ör-
tüsünü özene bezene bir kere daha 

yaymıştı 10 Şubat kışının üzerine. Ga-
lip gelen taraf 3-0’la Maliye Gençlik 
gibi görünse de, Fındıklı’nın fuayeye 
getirdiği coşku VOLEYBOLU galip 
ilan etmişti. Neredeyse bir yıl geçmiş, 
Gürhan aynı Gürhan. Güldüm.

Yerin 4 metre altındaki odama iner-
ken Ankara havası umurumda de-
ğildi. İçim günlük güneşlik olmuştu 
bir kere. Selâmsızdan gelen “spor 
elemanlarına” yakacağım bozlak ak-
lımdan uçup gitmiş, dilime; “İşte bu 
gönlümün cânânı geldi.” türküsü do-
lanmıştı.

FINDIKLI... Voleybolun şen yüzü, 
spor ruhunun ete kemiğe bürünmüş 
horon tepen hâli. Gönlümün cânânı.

Yüzümün bütününe yayılmış bir gü-
lücükle akşama kadar, dokunmasıy-
la Ankara’nın iklimini değiştirmesi bir 
olan bu tılsımı düşündüm.

Böyle seyirci, böyle destek, böyle 
spor sevgisi her branşa lâzım. Sene-
de bir gün voleybolun iliğini kemiğini 
ısıtan bu tılsım, yıl boyu hiç ayrım gö-
zetmeden hepimize değmeli. 

Bu tılsım, mutlaka 2009 Avrupa Şam-
piyonasına dokunmalı. 

Abdi İpekçi Spor Salonunu kuşatmış 
dev bir horon düşünün...

Hemşin’in Yayla Şenliklerini 3-13 Eylül 
tarihleri arasında oraya taşıdığımızı...

İstanbul’un iklimi değişir mi değişmez 
mi?

Değişir. Ankara’nın ikliminden biliyo-
rum.

Bu anaların, babaların bir güzellik ya-
pıp aynı şevkle bizim çocukları des-
teklediklerini hayal edin.

Bir kükreme tutturup “Filenin 
Aslanları”na dönüşürler mi dönüş-
mezler mi?

Dönüşürler. Fındıklı’nın çocuklarından 
biliyorum.

İnsan, alışveriş listesini ne kadar ge-
niş tutarsa tutsun, aslında neye ihti-
yaç duyduğunu çarşıda görünce fark 
eder. “Barış, kardeşlik, dostluk, spor 
ruhu, centilmenlik, fair play...” listemi-
zi istediğimiz kadar uzatalım; bunların 
ne anlama geldiğini Fındıklı’nın seyir-
cisini görmeden fark edemeyeceğiz.

Bir şeyler yapmalı, bu müzikal estetiği 
voleybola topyekün transfer etmeli-
yiz. İkisi birbirine o kadar yakışıyor ki.
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Türkiye Voleybol Federasyonunun ku-
ruluşunun 50. Yıl dönümünün kutlama 
faaliyetleri çerçevesinde düzenlenen 
“50. Yıl Balosu”, 29 Kasım 2008 tari-
hinde Ankara Sheraton Otel’de yapıldı. 
Baloya, Avrupa ve Türkiye’den üst dü-
zey konuklarla birlikte voleybol ailesin-
den çok sayıda konuk katıldı.

Samimi ve neşeli bir havada geçen 50. 
Yıl Balosuna Gençlik ve Spor Genel 

Müdürü Mehmet Atalay, Avrupa Vo-
leybol Konfederasyonu (CEV) Başkanı 
Andre Meyer, As Başkan Jan Hronek 
ve Türkiye Voleybol Federasyonu Baş-
kanı Erol Ünal Karabıyık’ın yanı sıra 
eski federasyon başkanları, eski genel 
sekreterler, eski A Milli Takım antrenör 
ve kaptanları, kulüp yöneticileri, milli 
sporcuları ile çok sayıda davetli 50. Yıl 
Balosunu onurlandırdı.  

Balo salonuna girişte tüm konuklara 
gümüş 50. Yıl plaketi ve Milli Piyan-
go İdaresi tarafından Türkiye Voleybol 
Federasyonunun kuruluşunun 50. Yılı 
adına bastırdığı Milli Piyango biletleri 
armağan edildi.

50. Yıl Balosu protokol konuşmaları ile 
start aldı. Konuşma sırasına göre ko-
nuşmalar şöyle: 

Voleybol Federasyonu, 50. yıl etkinliklerini muhteşem 50. Yıl Balosu ile taçlandırdı. Baloda 
voleybola emeği geçenler onurlandırıldı, tüm konuklara 50. Yıla özel Milli Piyango bileti hediye 

edildi. Işın Karaca’nın verdiği konser konuklara neşeli dakikalar yaşattı

TVF 50. Yılını 
50. Yıl Balosuyla 

Kutladı
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Mehmet Atalay:
TVF ile gurur duyuyoruz

Gençlik ve Spor Genel Müdürü Meh-
met Atalay da voleybolun özerkliğin 
üstesinden gelen en iyi iki federasyon-
dan biri olduğunu kaydederek, “Hiçbir 
zaman taraf olmadık, olmayacağız da. 
Ancak Türkiye Voleybol Federasyonu 
ile ilgili hiçbir zaman sıkıntı yaşama-
dık. Bu federasyon kendi sorunlarını 
yüksek sesle de olsa istişare ederek 
başarıyla çözmesini bildi. Seçimleri-
ni nezih bir şekilde yaptı. Kendileriyle 
gurur duyuyoruz” diye konuştu.  Ata-
lay, voleybolda hızlı bir şekilde dün-
yada söz sahibi olmaya başladığımızı 
dile getirerek, çok daha güzel günler 
yaşanacağını kaydetti.  Federasyon 
başkanı Karabıyık’a 2008 yılı bütçele-
rini sorduğunu anlatan Atalay, “2008 
yılı bütçesi 26 milyon YTL. Bizim dev-
let olarak verdiğimiz miktar 7-8 milyon 
YTL. Voleybolun ürettiği kaynaklara 
bakın siz. Bu özerkliğin bereketi. Doğ-
ru yolda olduğumuzu görüyorum’’ de-
ğerlendirmesinde bulundu. 

Andre Meyer:
TVF bizim için  
vazgeçilmez

CEV Başkanı Andre Meyer, Baloda 
yaptığı konuşmada, Türkiye Voleybol 
Federasyonunun 50. yıl kutlaması-
na davet edildiği için çok büyük onur 
duyduğunu belirterek, bu tür organi-
zasyonların geçmişin başarılarını yad 
etme ve gelecek yıllar için yeni şanslar 
yaratmak adına önemli olduğunu vur-
guladı.  

Federasyon Başkanı Erol Ünal 
Karabıyık’ı ikinci kez başkan seçildiği 
için kutlayan Meyer, “Bu yönetim ku-
rulunun her türlü zorluğun üstesinden 
geleceğine kesinlikle ikna olmuş du-
rumdayım. TVF, CEV için vazgeçilmez 
bir anahtar olmak durumundadır. Çok 
büyük organizasyonların üstesinden 
başarıyla gelmektedir” ifadelerini kul-
landı.  

Başkan Karabıyık:
Emeği geçenlere  
şükranlarımızı sunarım

Ev sahibi olarak konuşan ve konuk-
larına “Hoşgeldiniz” diyen Türkiye Vo-
leybol Federasyonu başkanı Karabıyık 
Türkiye Voleybol Federasyonunun ta-
rihçesine değinerek şunları söyledi:

“Türkiye Voleybol Federasyonunun 50. 
yılını kutlamak üzere düzenlediğimiz 

baloyu onurlandırdığınız için şükranla-
rımı sunuyor; hoş geldiniz diyorum. 

Ülkemizdeki varlığının 100. yılını dol-
durmak üzere olan voleybolumuzun 
bugünlere gelmesinde katkısı olanlara 
ne kadar teşekkür etsek azdır.

Cağaloğlundaki Erkek Muallim Mek-
tebinde okul voleybolunun temeli-
ni atan, salonumuzda ismini şerefle 
andığımız Selim Sırrı Tarcan ve Türk 
Voleybol tarihini kaleme alan Mehmet 
Fuat Bengü’yü, ilk Dünya Şampiyo-
nasına katılan takımımızın Kaptanı 
Değer Eraybar’ı, Sinan Erdem’i, Va-
hit Çolakoğlu’nu ve elbette bu büyük 
öncülerin manevi huzurunda şu an 
hayatta olmayan tüm voleybol kahra-
manlarını rahmet, hayatta olanları say-
gı ve şükranla anıyorum.

“Voleybol-Eltopu Federasyonu” adıyla 
kurularak voleybol, basketbol ve el-
topunu birlikte yürüten “Spor Oyun-
ları Federasyonu”ndan ayrıldığı 1958 
yılı, Federasyonumuzun resmi kuruluş 
tarihi kabul edildi. Voleybolumuz artık 
önemsenen, atılım yapması bekle-
nen bir spor branşıydı. Uluslararası 
temaslar başlatılacak, Millî Takımlar 
kurulacak, Türk voleybol antrenörleri, 
hakemleri ve Türk sporcuları dünya 
sahnesinde rol almaya başlayacak-
lardı.

Türk Voleybolu, 1958-1967 yılları ara-
sında, başarılarıyla uzun yıllar dünya 
voleybol kuruluşlarında önemli görev-

lere getirilen Vahit Çolakoğlu, Sinan 
Erdem ve Meno Zamboğlu ile büyük 
bir yükseliş yaşadı.

Türkiye Voleybol Federasyonu, ev sa-
hibi olarak ilk büyük sınavını 1967’de 
Verdi: 1967 Avrupa Voleybol Şampiyo-
naları... 20 erkek, 17 bayan takımının 
katılımıyla ülkemizde düzenlendi. Maç-
lar Ankara, İstanbul, İzmir, Adana’da 
26 Ekim günü başladı. Finalleri ise Ba-
yanlar İzmir’de, Erkekler İstanbul’da 
oynadılar.

Tam 42 yıl sonra, 2009 Avrupa Şam-
piyonasına gene bu iki şehrimizin ev 
sahipliği yapacak olması bizi bir taraf-
tan heyecanlandırırken bir taraftan da 
gururlandırıyor.

Türk Voleybol tarihine varlıklarıyla de-
ğer katan, açtıkları ufuklarla bizi bugün 
bulunduğumuz noktaya taşıyan tek 
tek sayamayacağımız kadar çok isim 
var. Başta  eski Federasyon Başkan-
larımız olmak üzere, gelmiş geçmiş 
millî takım antrenörlerimize, oyuncu-
larımıza, kapanmış ve faal durumdaki 
tüm kulüplerimize ve onların değerli 
Başkanlarına, spor teşkilatımızın en 
üstündeki isimlerden spor salonları-
mızda top toplayan emekçilerimize 
kadar hizmeti geçen herkese, spor 
basınına, voleybola gönül vermiş tüm 
voleybol dostlarına şükranlarımı sunu-
yor; kaybettiklerimizi bir kere daha rah-
metle anıyor; hayatta olanlara sağlık ve 
esenlik diliyor, hepinizi saygıyla selam-
lıyorum.”

KONUKLAR KAPIDA KARŞILANDI
Başkan Karabıyık ve eşi Işıl Karabıyık Yönetim Kurulu üyeleri ile tüm 

konukları kapıda karşılayıp, “Hoşgeldiniz” dediler.
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50. YIL ANISINA 50 SANTİMETRELİK VAZO
CEV Başkanı Andre Meyer, TVF'nin 50. yılı 
anısına özel olarak yaptırdığı 50 santimetre 
boyundaki kristal vazoyu federasyon başkanı 
Erol Ünal Karabıyık'a hediye etti. Başkan 
Karabıyık ise desteklerinden dolayı Meyer'e  
bir plaket verdi. 

EMEĞİ GEÇENLERE ŞÜKRAN PLAKETİ
Başkan Erol Ünal Karabıyık, eski federasyon başkanları ve A Milli Takım kaptanlığı 
yapan tüm sporculara günün anısına hazırlanan plaketleri verdi.  
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50. YIL PASTASI BİRLİKTE KESİLDİ
Balonun ilginç anlarından biri de 50. Yıl Pastasının kesilmesiydi.
Üzerinde 50. Yıl Logosunun bulunduğu pasta CEV Başkanı Andre Meyer, TVF Başkanı 
Erol Ünal Karabıyık ve TVF’nin eski başkanları Naci Bayamlıoğlu, Haluk Aykulu, 
Teoman Yazgan ve Özcan Mutlugil tarafından birlikte kesildi

ATALAY UNUTULMADI 
Voleybol Federasyonu Başkanı Karabıyık, Türk 
voleyboluna yaptığı katkılar nedeniyle Gençlik 
ve Spor Genel Müdürü Mehmet Atalay’a bir 
plaket sundu.
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KARACA COŞTURDU
50. yıl anısına yapılan pastanın kesilmesinin 
ardından konuklar, sanatçı Işın Karaca'nın 
verdiği konserle neşeli anlar yaşadı.

BAŞKAN KARABIYIK YAKINDAN İLGİLENDİ
Başkan Karabıyık, gece boyunca tüm konukları ile yakından ilgilendi.
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Seçimler yapıldı, Federasyonumu-
zun yeni yönetim kurulu genel kurul 
tarafından belirlendi. Şimdi  4 yıllık, 
geniş kapsamlı bir program yapılma-
sı gerekiyor. İnanıyorum ki, sözünü 
ettğim bu program en kısa zamanda 
ortaya koyulacaktır.

Bu arada Federasyonumuzun kurul-
ları da normal olarak feshedildi. Bu 
kurulların da yenileri seçilip iş başına 
gelecek.  Buna ilk örnek Lig Kurulu. 
Lig Kurulu oluşturuldu, onlar şimdi 
görevlerinin başındalar. 

Fakat burada bir sorun var. Federas-
yonumuzun Yönetim Kurulunda bir 
tane bile bayan yönetici yok. Yuka-
rıda söz ettiğim Lig Kurulunda da bir 
hanımefendinin ismine rastlamadım. 
Bu bana çok enteresan geldi.

Bu durum, “Orada bayanlar vardı da 
biz seçmedik” anlamına gelmesin. 
Tam tersine, hiç bir bayan, Federas-
yon üyesi olarak göreve talip olmak 
istemedi. Bu gerçek herhalde Lig 
Kuruluna da sıçradı. İnşallah yeniden 
oluşturulacak kurullarımızda bayan-
lar yer alır da yavaş yavaş bayan sa-
yısını artırırız.

Düşünüyorum, Federasyon yönetim 
kurulunda en az iki bayan üye bu-
lunması zorunluluğu mu koyalım. Bu 
satırları okuyanlar herhalde, “Yahu 
bizim yurdumuzda, Meclis’te, be-
lediyelerde bile yeteri kadar bayan 
yok. Sadece bir tane bayan bakan 
var. Voleybol Federasyonunda olma-
ması da normal” diyorlardır. 

Bana göre bu normal değil. Çünkü 
biz bir voleybol ülkesiyiz. Dışarıdan 
bakınca gerçekten öyle görünüyo-
ruz. Avrupa’da ismimiz, yerimiz var. 
Avrupa’da bizim hakkımızda en fazla 
konuşulan, dile getirilen konu bayan 
voleybolunun ve bayan voleybolcu-
larımızın bugünkü yeridir. Hal böyle 
iken, neden her tarafta bayan temsil-
cilerimiz olmasın?

Bu arada, Avrupa’da, 43 senedir 
İsveç’te yani kuzeyde yaşadığım 
için “NEVZA” diye adlandırılan ku-
zey ülkelerinin federasyon yapılarına, 
tüzüklerine bir göz attım. İsveç, Fin-
landiya, Norveç ve Danimarka fede-
rasyonlarının yönetimlerinde bayan 
üyeler var ama hiç bir tüzükte bunu 
zorlayacak bir madde yok. Külüpler 

temsilcilerini seçtiklerinde, bayan 
üye aday gösterirlerse, kongrede ye-
teri kadar oy alan bayanlar federas-
yon yönetimlerine giriyorlar.

Bir tek İsveç Voleybol Federasyonu-
nun tüzüğünde, “Görevini bırakan 
bayan üyenin yerine bayan üye girer” 
diye bir madde var.

Avrupa’daki 55 voleybol federas-
yonuna bakarsak, orada da bayan 
yöneticinin az olduğunu, durumun 
bizimkinden daha farklı olmadığını 
görürüz. Yani bizde yok da baskala-
rinda var dersek yanlış olur. Ne varki, 
bizde hiç yok. Bu hiç yoku en kısa 
zamanda ortadan kaldıralım. Fede-
rasyonumuzun bir avukatı federas-
yon görevlisi olarak vazifeye çağır-
masi ve bu kişinin de hem bayan 
hem voleybolcu olması beni çok se-
vindirdi. Bu atama  bana ve inşallah 
tüm voleybol ailesine Federasyonun 
vereceği en güzel yılbaşı hediyesiydi.

Yeni yılınız kutlu olsun. 2009 hepimiz 
için sağlık, bol puan, Avrupa şampi-
yonukları getirsin. Salonlarımızın se-
yirciyle dolması dileğiyle…

Bayanlar Neredesiniz?

Saffet ERAYBAR 
Voleybol Uzmanı

Bu durum, “Orada bayanlar vardı da biz seçmedik” anlamına gelmesin.  
Tam tersine, hiç bir bayan, Federasyon üyesi olarak vazife almak istemedi.  

İnşallah yeniden oluşturulacak kurullarımızda bayanlar yer alır da  
yavaş yavaş bayan sayısını artırırız

MAKALE

17



İlki geçen yıl İzmir’de düzenlenen, ikincisi bu yıl Aroma’nın sponsorluğunda yapılan All-Star organizasyo-
nu izleyenleri voleybola doyurdu. 

Yılın ilk günlerinin en önemli ve tek spor organizasyonu voleyboldandı. Aroma All-Star 2009 3 Ocak’ta 
Beşiktaş Kola Turca Arena’da sergilendi. Yine smaçlar, sert servisler, spektaküler hareketler, maçlar ve 

Milli Takım: 0
Yabancılar Karması: 3

Salon: Akatlar BJK
Hakemler: Öner Kart
Milli Takım: Deniz, İpek, Neslihan, 
Neriman, Eda, Naz, Gülden (L), Duygu, 
Bahar, Meryem, Özge
Antrenör: Alessandro Chiappini
Yabancılar Karması: Oksana, Mirca, 
Krsmanovic, Grün, Olga, Poljak, Nihan 
(L), Nisa, Stacey, Anja, Oganna
Antrenör: Giuseppe Cuccarini 
(Eczacıbaşı)
Setler : 17-25, 21-25, 16-25
Süre : 64 dakika (23-22-19)

Günün ilk maçında, iyi bir gününde 
olan, bir kaç gün boyunca bu gösteri 
maçına kamp yaparak sıkı bir şekilde 
hazırlanan ve dünya yıldızlarından 
oluşan Yabancılar Karması, A Bayan 
Milli Takımı 3-0 yenmeyi başardı.

Hemen söylemek gerekirse, sakatlıkları 
nedeniyle forma giyemeyen bazı 
oyuncularımızın eksikliği, Ay-Yıldızlı 
takımımızın direncini düşürdü. Ancak 
karşılaşma bir gösteri maçıydı ve 
bunun dışında Sultanlarımız için ciddi 
organizasyonlar için hazırlık anlamı 
taşıyordu.

Aroma All-Star    2009 Büyüledi
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Hande Yener konseri… 12.00’de başlayan organizasyon akşam 19.00’a kadar sürdü. Izleyenler harika bir 
voleybol günü yaşadı.

Türkiye Voleybol liglerinin sponsoru Aroma bu yılki All-Star organizasyonuna da rengini ve tadını kattı; 
voleybola olan katkısını sürdürdü.

Türkiye: 2
Yabancılar Karması: 1

Salon: BJK Cola Turka Arena
Hakemler: İlhami Şenyurt, Aydın Ay
Türkiye: Ahmet, Hüseyin, Sinan, Erhan, 
Volkan, Ender, Nuri (L), Fatih, Serhat, 
Arslan, Kadir, Selçuk, Kemal, Turgay, Ali 
Antrenör: Fausto Polidori
Yabancılar Karması: Krnic, Coskovic, 
İbrahim Emet, Duerden, La Fuente, 
Cüneyt Dağcı, Serkan Kılıç (L), 
Milushev, Suela, Ivanov, Markovic, 
Ahmet Pezük
Antrenör: Fernando Munoz Benitez 
(Arkas Spor)
Setler: 25-21, 16-25, 25-21
Süre: 69 dakika (24-22-23) 

Aroma All-Star 2009 organizasyonunun 
erkekler karşılaşmasını A Erkek Milli 
Takımı aldı. Gerçek bir yıldız savaşı 
görüntüsü veren maçın ilk setini Filenin 
Aslanları 25-21 kazandı. 22 dakika 
süren ikinci set Yabancılar Karması’nın 
hanesine yazıldı.

Setlerdeki 1-1’lik eşitliği bozan A 
Milli Takım seti 23 dakikada 25-21, 
mücadeleyi de 2-1 kazanarak geçen 
yılın rövanşını da almış oldu.

Aroma All-Star    2009 Büyüledi
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Smaç Serviste Neslihan
All-Star 2009 Smaç Servis Yarışması ile start aldı. Bu kategoride iki etmen 
gözetildi; servisin hızı ve atılan servislerin kuralla uygun bir şekilde atılıp, 
topun oyun alanına düşmesiydi. 

Angalina Grün, Neslihan Demir Darnel, Eda Erdem ve Meryem Boz’un 
katıldığı smaç servis yarışmasının galibi Neslihan oldu.  Üçer atış kulla-
nan yarışmacılardan Neslihan ve Eda 87 kilometre hızla servis atınca, bu 
iki oyuncu üçer atış daha kullandı. 85 kilometre hızla kullanan Eda’ya 91 

kilometre ile cevap veren Neslihan, günün ilk yarışmasının galibi oldu. 

Neslihan ödüllerini Asbaşkanı Mehmet Çakmak’tan aldı.

En Sert Smacı Neriman Vurdu
Aroma All-Star 2009 tüm hızıyla sürüyor. Smaç Servis Yarışmasının ardın-
dan yapılan Smaç Yarışması’nı Neriman Özsoy kazandı.

Filenin Sultanları’nın başarılı smaçörü Deniz Hakyemez, Bahar Toksoy ve 
Oganna Nmani ile girdiği smaç yarışmasında jüriden 135 puan alarak bi-
rinci geldi.

İlk etapta 3’er servis atan yarışmacılardan Neriman ve Oganna en çok 
puan alan iki sporcu oldu ve finalde yarıştı. Milli Takımımızın başarılı oyun-
cusu Neriman 135 puan alarak 131 puan alan Oganna’yı geride bıraktı.

Neriman’ın ödüllerini Federasyon Asbaşkanı Akif Üstündağ Verdi.

Eylem Şenkal Unutulmadı
Başkan Karabıyık, yarışmada dereceye girenlere ve MVP seçilenlere ödülle-
rini verirken, Eylem Şenkal’ı da unutmadı. İzmir’deki ilk All-Star organizas-
yonunun güzel sunucusu ve eski voleybolcu Eylem Şenkal’a da bir plaket 
veren Başkan Karabıyık katkılarına teşekür etti. Başkan Karabıyık’ın jesti 
üzerine, Eylem Şenkal, özgüvenini voleybola borçlu olduğunu belirterek 
şunları söyledi:

“Voleyboldan yetişerek bugünlere geldim. Her şeyimi voleybola borçlu-
yum. Geçen yıl Sayın Başkanımız beni ilk All-Star’a davet edince, özgüve-
nim daha da arttı. Hayranı, oyuncusu olduğum bu sporun böylesine büyük 
bir şenliğinde görv almak bana onur verdi. Ben de elimden gelenin en iyisini 
yapmaya çalıştım. Sevgili başkanımızın bu yıl yapılan şenlikte de hatırlaması 
beni çok mutlu etti. Ne zaman isterseniz emrinizdeyim.”

En Değerli Oyuncu Spasojevic
Bayanlar karşılaşmasının en değerli oyuncusu, maçın en skoreri Yaban-
cılar Karmasına Fenerbahçe’den seçilen Anja Spasojevic oldu. 

Spasojevic ödülünü Aroma Yönetim Kurulu Başkanı Metin Duruk ve Tür-
kiye Voleybol Federasyonu Başkanı Erol Ünal Karabıyık’ın elinden aldı, 
mutluydu.
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En Hızlı Smaç Servisi Mendez Attı
Erkekler Smaç Servis Yarışmasında büyük rekabet ve çekişme yaşandı. 
Yarışmaya Pedro Suela Mendez, Ender Kıdoğlu, Ali Çayır, Ahmet Pezük 
ve Danail Milushev katıldı. Finale kalan iki sporcudan Ender Kıdıoğlu ile 
Pedro Suela Mendez müthiş bir yarışma çıkardılar. 104 kilometre hıza 
ulaşan Mendez bu yarışmanın galibi oldu. Ödülünü Türkiye Voleybol Fe-
derasyonu Asbaşkanı Selahattin Şahin’in elinden aldı.

Erkek maçının MVP’si Duerden
Aroma All Star 2009 Erkekler maçı Türkiye Milli Takımı’nın üstünlüğü ile 
sona ererken maçta En değerli oyuncu (MVP), en skorer olan Paul Duerden 
seçildi. Duerden’e ödülünü Aroma A.Ş Genel Müdürü Mahmut Atom Duruk 
ve Voleybol Federasyonu Başkanı Erol Ünal Karabıyık birlikte verdiler.

Nuri Şahin’den Harika Smaçlar
Aroma All Star 2009’a erkekler smaç yarışması damgasını vurdu. Volkan 
Güç, La Fuente, Jovan Markovic, İbrahim Emet ve Nuri Şahin’in yarışma-
sında libero olan Nuri’nin şahane smaçları izleyenlerden alkış aldı.

Tasarlanmış, organize smaçlar vuran erkek voleybolcular tribünleri bir 
anda coşturdu. Volkan ile Nuri topladıkları puanlarla finalde bir kez daha 
yarışırken ikinci etapta Volkan 136 pan aldı. Nuri ise 140 puanla rakibini 

geride bıraktı. Yarışmayı kazanan sempatik oyuncuyu önce arkadaşları 
kutladı. 

Filenin Aslanlarından Şov
Filenin Aslanları, Erkekler All-Star karşılaşması için sahaya çıkarken ade-
ta şov yaptılar. İstanbul Büyükşehir Belediye’den Volkan Güç de All-Star 
ruhuna uygun sempatik tavırlarıyla beğeni topladı.
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Dünyanın Voleybol Yıldızları Oradaydı
Aroma All-Star 2009’da yabancılar karmasında forma giyen sporcular bilindiği gibi oylama sonucunda belirlenmişti. 
Ancak onların, seçilmeyenler de dahil birer yıldız oldukları, tüm dünya tarafından tanındıkları ve kariyerlerinin başa-
rılarla dolu olduğu da bir gerçek.

Bayanlar maçından önce sohbet eden şu isimlere bakılırsa, bu kadar kaliteli oyuncuyu bir arada hangi ülkenin liginde 
görebiliriz ki…

Bir yanda Alman Angelina Grün ile Maja Poljak sohbetteler.

Bir başka tarafta ise Pekin’de Brezilya Milli Takımı ile olimpiyat altın madalyasını boynuna takmış Karşıyakalı Santos 
Menezes, yanında da gümüş madalya alan ABD Milli Takımından Galatasaray forması giyen Oganna Nmani objek-
tiflere poz veriyorlar.

Başkan Karabıyık’tan Teşekkür
Türkiye Voleybol Federasyonu Başkanı Erol Ünal Karabıyık, Avrupa Üçüncüsü olan Genç Bayan Milli Takım ile 2008 
yılında düzenlenen Grand Prix organizasyonunda ilk kez mücadele etme ve Avrupa Şampiyonası finallerine katılma 
hakkı kazanan A Bayan Milli Takım oyuncularını Bayanlar All-Star maçından önce tek tek kutladı. 

Başkan Karabıyık, Bayan Milli Takım sporcularının prim istememesine karşın bu ödülleri sunduklarını, onlara şampi-
yonluk primleri vermeyi arzuladıklarını söyledi.

A Bayan Milli Takım oyuncularına 10’ar, Genç Bayan Mili Takım oyuncularına da 30’ar Cumhuriyet altını ödül verildi.

Seremoni sonunda toplu fotoğraf çekilirken, başarının getirdiği gurur ve mutluluk yüzlerden okunuyordu.
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Red Foxes Coşturdu
Ukraynalı dans grubu Red Foxes, etkinlik aralarında sergilediği gösterilerle All-Star 2009 izleyenlerine eğlenceli anlar 
yaşattı. 

Hande Yener Konseri
Aroma All-Star 2009’un finalini pop müziğin sevilen ismi Hande Yener yaptı.

Popüler şarkılarından bir demet sunan genç sanatçı geceye neşe ve renk kattı.
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Kamil Çalpala

blog.milliyet.com.tr/voleyturk yazarı

Son zamanlarda internette, forum-
larda sık sık bu yorumu görür oldum: 
“Pasör sıkıntımız mı var?” Ben de bir 
karşı tez hazırladım. Takdir siz voley-
bolseverlerin.

Pasör pozisyonu, voleybolun teknik 
olarak en zor pozisyonudur ve oyun-
cunun pasör karakterinin oturması yıl-
lar alabilir. Bunun matematik sebepleri 
var elbette. İyi yer tutan, çevik, toptan 
gözünü ayırmayan bir libero tamamdır. 
Kolu iyi dönen ya da çok sert vurabil-
me gücüne sahip bir smaçör öldürücü 
etki yaratabilir. Zamanlaması iyi, ayak-
larına hakim, ellerini filenin neresinde 
tutacağını bilen bir orta oyuncu top 
geçirmez. Ancak pasörü pasör yapan 
özellikler, yukarıda saydıklarım gibi iki-
üç taneyle sınırlı değildir.

Pasör “lider ruhlu” olmak zorundadır. 
Liderlik de sonradan edinilen bir özellik 

olmadığı için, pasör seçmek büyük bir 
özsezgi gerektirir. Çünkü pasör maç 
içinde iki ucu keskin bıçağa dönüşe-
bilir. Pasör tempoyu istediği gibi ayar-
layabilen, antrenörün saha içindeki eli 
olan kişidir. Yani fiziksel yeterliliğinin 
yanısıra, psikolojik yanı da güçlü olmak 
zorundadır. Voleybol bir takım oyunu-
dur. Bu oyunu oynatmakla yüküm-
lü olan da pasörün ta kendisidir. Her 
oyuncu, kendinden mesuldür. Ancak 
pasör, an geldiğinde dört kişilik oy-
namak durumunda kalabilir. Bunu bir 
inşaat ustasının, işçilerin açık bıraktığı 
sıva çatlaklarını kapatması olarak dü-
şünebilirsiniz.

El becerisi son derece önemlidir. Par-
maklarının bir bebeği tutarmış gibi 
hassas ve yumuşak, kollarındaki güç 
kontrolünün mükemmel olması gere-
kir. O anı, şöyle bir gözünüzde can-
landırın. Topun havada süzüldüğü yol, 
pasörün kollarının gizli bir parçası gibi 
olmalıdır.

Ancak herşey bu kadar kolay değil-
dir. Bazen top ıslanır, bazen de el-
leri. Çoğu kez ne yapacağına karar 
vermek için birkaç salisesi olan yine 
pasördür. Pasörün vücut dengesini 
sağlaması,yüksek pas-alçak pas rezo-

nanslarını tutturması yıllar süren çalış-
maları gerektirir. Yani iyi bir pasör hem 
fonksiyonel, hem de mental olarak 
ağırlığını hissettirmek durumundadır. 
Diğer pozisyonlardaki oyuncular, tek 
boyutlu olarak işlerini yapabilir. Fakat 
pasör iki boyutlu bir düzlemde oynar; 
hem düşünce, hem de hareket boyu-
tunda..

Kötü bir manşeti sayı yapabiliyorsanız, 
bu pasörden başkasının eseri olamaz. 
Voleybolseverler bayan voleybolunun 
seyir zevkinin daha iyi olduğu görü-
şünde birleşir. Bu, aradaki estetik fark-
tan ileri gelir ve bu farkı yaratan, bayan 
pasörlerin vücudun bağımsız dönme 
yeteneğini kullanabilme ustalıklarıdır. 
Arzu Göllü der ki:

“Pasör voleybolda en geç olgunlaşan 
pozisyondur. Çünkü çok fazla kriteri 
bünyesinde bulundurmak zorundadır. 
İyi bir pasörün pasör kişiliğinin oturma-
sı takribi 27-28 yaşını bulur. Ben bile 
o yaşlarımda olgunlaştığımı düşünüyo-
rum. “

İyi pasör şarap gibidir. Yıllandıkça de-
ğerlenir. Pasör hakkında bu kadar bil-
gi verdikten sonra, bir bakalım bizim 
mahzenimizde neler varmış?

Aşağıdaki yazının üzerine bir kez daha düşünün. Pasör sıkıntımız var mı, yok mu? Cansu, Nilay, Pelin, Elif, 
Bahar, Arzu Göllü ve Naz… Bu isimler Milli Takım sorumlularını “pasör” açısından rahatlatmıyor mu?

Pasör Sıkıntımız mı Var?

Cansu AYDINOĞULLARI (1992)

2008 Balkan Şampiyonası’nın MVP’si.. Üstelik finalde Sırbistan’ı yenen takımda. Fi-
lenin Küçük Sultanları’nın da kaptanı. Balkan Voleybol Birliği’nin resmi sitesinde, “…
esas şovu yapan ve takım koçları tarafından turnuvanın en değerli oyuncusu seçilen 
Cansu’ydu.” ibaresiyle övülen kızımız.. Ama Cansu’nun sürekli oynaması şart. Naz ye-
dek kalsa, bugünlere gelebilir miydi?

Nilay BENLİ (1985)

İzmir’de tam bir yıldızdı. Devam ettirilseydi, bugün Elif’le, Naz’la aynı karelerde izler-
dik. Karşıyaka Nilay’a kıydıktan sonra bir daha eski haline dönemedi; içinizden yetişen 
çocuğunuza böyle mi davranılmalı bilmiyorum. Üzerine sakatlıklar da eklenince bir ara 
kayboldu. Korkmuştum! Şimdi eski günlerine dönmek için bir değil, iki büyük şansı var; 
Bahar Mert ve Lang Ping.. İkisinden de haddince faydalanabilirse, eski Nilay’ı yeniden 
izleyebiliriz.
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Pelin ÇELİK (1982)

Türk Voleybolu’nun on yıllık uyku sürecinden kalktığı o muhteşem jenerasyonun “Çip” la-
kaplı pasörü.. Kolay değil ta genç takımdan Neslihan’ları, Esra’ları, Deniz’leri, Sinem’leri 
oynatarak bugünlere gelmek… 2003’te Rusya maçını çeviren Pelin ve Mesude’ydi. Maç-
tan sonra “Yalnızca bana verilen görevi yaptım” diyebilecek kadar da mütevazıydı. Şimdi 
Karşıyaka’da, devam ediyor. Milli takımda hiç düşünmeden ilk beş çıkarabileceğiniz pasör-
lerden biri. 

Elif AĞCA (1984)

Ne seninle, ne de sensiz.. Elif’in voleybol kariyeri, bana rozeti elinden alınan kahraman bir 
polisin filmi gibi gelir hep. Her zaman her yerde ama aynı zamanda hiçbir yerdedir. Bir var bir 
yok; peri masalı gibi.. Bebek yaşında Güneş Sigorta’yı Avrupa şampiyonluğuna oynat, iki 
lig zaferinin altına imza at, sonra kaybol. Davranışların eleştirilsin, psikolojin yerle bir olsun.. 
“Tam bitti, acaba millet haklı mı?” derken.. Sen çık, eline top değmeyen sezonun arkasına 
Dünya Şampiyonası’nın en iyi pasörü ol! Japonların Barış Manço’dan sonra en sevdikleri 
Türk, Elif Ağca!.. Bak yanında Arzu ablan var. Daha 28’ine de zaman var. Sen ilk uzun pa-
sörümüzsün! İlk göz ağrımızsın.. Herşeyin başı ve sonu ol.. Elif ol..

Bahar MERT (1975)

Şimdi yazması zorlaşmaya başladı işte. Kim hayran değil ki Bahar’a? Türkler hayran, İtalyan-
lar hayran, Ruslar hayran.. Ya Bulgaristan’da kalsaydı? O’nu Bulgar milli takımında izlemek, 
canımızı yakardı. Bahar, eski Mısır firavunlarının bakmaya cesaret edemediği tanrıçalarını 
andırıyor voleybol sahasındayken. Mükemmelliğin sınırına en yakın yerde durabilmek gibi.. 
Eleştirecek hiçbir şeyini bulamadık, ortayı fazla tercih etmemesine taktık! 44 yıllık uykudan 
uyandığımız bir şampiyonada, ısrar ve inatla hücumlarımızı Nes’in, Natali’nin, Esra’nın üze-
rine yıktı; takımını Avrupa ikincisi yaptı. Bu kadar da sağlam karakterli ve kendinden emin. 
Haa,bir de Motta’dan nefret etmemizin tatlı sebebi. Yazık ki Bahar’ın böyle şeylere yenilme-
yeceğini birileri anlayamamış. Kaç tane oyuncu, kovulduğu sezonun arkasından İtalya’da 
all-star oynar? Bahar abla, sen all-star değil, “All-time” starımızsın, iyi ki varsın..

Arzu GÖLLÜ (1969)

Bayanların yaşı sorulmaz, sorulsa da söylenmez. Eğer isminiz Arzu Göllü ise, yaşınız bilinse 
de kimse inanmaz! Dünyanın gelmiş geçmiş en iyi pasörünün Irina Kirillova olduğunu söyler. 
Onu örnek aldığını da.. Kendisini bizim gözümüzle izleyip, bir daha düşünmeli. Baktıkça, 
Arzu hiç yaşlanmayacak, hep voleybol oynayacakmış gibi geliyor bana. Kaç kez bırakma 
kararı verdi de sevdasından kaç kez geri döndü hatırlamıyorum. Yine de kendimi kayıp bir 
neslin evladı olarak görüyorum, Arzu Göllü’yü gençlik yıllarında izleyemediğim için. Yine 
de nankörlük etmeyeyim. Ya hiç göremeseydim? Ayrıca bir insan, hayırlı evlat kavramına 
bu kadar mı uyar? Ve unutma Arzu abla, sen voleybolu bırakırsın ama biz seni bırakmayız! 
Keşke hep oynayabilsen..

Naz AYDEMİR (1990)

Ailenin en küçük çocuğu en çok sevilendir. Bütün kıyaklar ona geçilir. İstediği kadar vazo 
kırmaya, ablalarının çıkamadığı saatlerde sokağa çıkmaya hakkı vardır. Bizim ailemizin en 
küçüğü hiç vazo kırmadı. Sevdiği sporu da yaptı ama derslerini hiç aksatmadı. Kendisine 
güvenenleri hiç haksız çıkarmadı. Üstelik küçük yaşında bunca sorumluluğun altına girdi 
ve hepsini kaldırabildi. Ne kıyak geçmemize gerek bıraktı, ne de hatalarını görmezden gel-
memize.. Yaramazlığı da olmadı değil. Kamplarda kızların kollarını keçeli kalemlerle boyadı. 
Düştükleri yerde, neden kalkmaları gerektiğini hatırlasınlar diye.. 18’ine geldiğinde yaşı kadar 
kupacıkları vardı kucağında.

İtalyanlar, “O voleybolun tarihini yazacak” diyorlar. Ben Naz’ı ilk defa, 2005 yılındaki Dünya 
Gençler Şampiyonasında seyrettim. Set vermeden şampiyon olan Brezilya’dan, tek seti alan 
takımın elebaşısıydı.. Formasını sırtına geçirdiğinden beri, Türkiye’de Eczacı’dan başka bir 
takım şampiyonluk görmedi. Sadece pas atmıyor ki bu kız! Taktik servisleri ürkütüyor. Her 
maç, formsuz bir pasör çaprazı gibi yedi-sekiz sayı alıyor! Blok zamanlaması da cabası..

Varsınlar abarttığımı düşünsünler. Dünyanın en büyük voleybolcusunu yetiştiriyoruz. Bebek 
yaşında, ama yaşından çok büyük..Ailenin en afacan çocuğunu çok seviyoruz…

Şimdi bütün bu yazının üzerine bir kez daha düşünün. Pasör sıkıntımız var mı, yok mu? Yo-
rumu siz değerli voleybolseverlere bırakıyorum.
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Türk voleybolu 2008 senesini de dolu dolu geçirdi. Türkiye Voleybol Federasyonunun 50. yılını kutladığı 2008, voleybol açısından zengin 
bir yıl olarak anılacak. Bir yıla sığmayacak faaliyetlerin 365 güne sığdırıldığı, yoğun faaliyet programı ile birlikte Türkiye ve dünyadaki 
voleybol olaylarına şöyle bir baktığımızda hemen aklımıza gelenleri Türkiye liglerinin isim hakkının Aroma’ya verilmesi, Türkiye Kupası’na 
Teledünya’nın sponsor olması, ulusal liglerdeki müthiş çekişme, milli takım faaliyetleri, 50. Yıl etkinlikleri çerçevesinde ilki yapılan All-Star  
organizasyonu, İzmir’deki olimpiyat elemeleri, Bursa’daki Avrupa Ligi Finalleri, imzalanan Burhan Felek Spor Salonu Projesi için İstanbul İl 
Özel İdaresi ile yapılan sözleşme, Milli Eğitim Bakanlığı ile yapılan Voleybol Kampüsü projesi sözleşmesi, Vakıfbank Güneş Sigorta’nın Chal-
lenge Cup şampiyonluğu, 50. Yıl Spor Salonunun açılışı, TVF 2. Olağan Genel Kurulu ve Pekin Olimpiyat Oyunları olarak özetleyebiliriz.

Geçtiğimiz yılın voleyboldaki gelişmeleri kronolojik olarak şöyle:

OCAK

5 Ocak: Bayanlar ve erkeklerde ilk All-Star organizasyonu çeşitli etkinliklerle 
şenlendirilerek İzmir’de yapıldı.

7-13 Ocak: Voleybolda İzmir’deki 29. Yaz Olimpiyat Oyunları Avrupa kıtası er-
kekler eleme grubu mücadelesinde Türkiye, 3 maçını yitirerek elenirken, tüm 
maçlarını   kazanan Sırbistan ise birinciliği alarak Olimpiyata katılmaya hak 
kazandı. 

15-20 Ocak: Almanya’nın Halle kentindeki 29. Yaz Olimpiyat Oyunları bayan-
lar eleme grubu mücadelesinde Türkiye, 1 galibiyet, 2 yenilgi ve 4 puanla grup 
üçüncüsü oldu ve elendi. Karşılaşmalarını yenilgisiz tamamlayan Rusya ise bi-
rinci olarak oyunlara katılmaya hak kazandı. 

29 Ocak: Indesit Avrupa Şampiyonlar Ligi’nde gruplarında, erkeklerde Arkas 
Spor, 2 galibiyet, 4 yenilgi ve 8, bayanlarda Fenerbahçe Acıbadem, 1 galibiyet, 
5 yenilgi ve 7, Türk Telekomspor da 2 galibiyet, 4 yenilgi ve 8 puanla 3. olup 
elendiler. 

Avrupa Çalenç Kupası’nda da erkeklerde Halk Bankası, 1. turda Arnavut, 2.  tur-
da Fenerbahçe, 3. turda da Yunanlı rakiplerini, tüm maçları kazanarak eledi. 4. 
turda İtalyan rakibine birer galibiyetten sonra “altın seti” yitirerek kupaya veda 
etti. Bayanlarda ise Avrupa Konfederasyon Kupası’nın 1. turunda Polonyalı ra-
kibine iki maçı da yitirerek elenerek bu kupanın 4. turuna gelen DYO Karşıyaka, 
İspanyol rakibine yine iki maçı da kaybetti ve kupa dışında kaldı. 

ŞUBAT

21 Şubat: Bayanlar Indesit Avrupa Şampiyonlar Ligi’nde Eczacıbaşı Zentiva, 
grupta 4 galibiyet, 2 yenilgi, 10 puan ve averajla 3. olup çıktığı play-off ilk tu-
runda İtalyan rakibine 1 galibiyet, 1 yenilgi ve set averajıyla elendi. 

MART

11 Mart: Yıldız Bayan Milli Takımı, Cumhuriyet Gazetesi tarafından yılın takımı 
ödülüne layık görüldü.

14 Mart: TMOK voleybola ödül yağdırdı. Altı kategoriden dördünde voleybo-
lun ödüllendirildiği jüri değerlendirmesine göre;

Bayan Sporcu Kategorisinde Yıldız Bayan Voleybol Milli Takım birincilik,

Antrenör kategorisinde Yıldız Bayan Voleybol Milli Takımı Antrenörü Mehmet 
Bedestenlioğlu birincilik,

Hakem kategorisinde Ümit Sokullu birincilik,

Yönetici kategorisinde de Arkasspor Kulübü Başkanı Lucien Arkas ikincilik me-
şalesi almaya layık görüldüler.

15-16 Mart: Bayanlar Avrupa Çalenç Kupası’nda Vakıfbank Güneş Sigorta, 
Bursa’da düzenlenen dörtlü finalde İtalya’dan Infoplus Minetti Imola’yı 3-2 
yenerek, bu kupada ilk, tarihinde de 2. kez Avrupa kupası şampiyonluğunu ka-
zandı. Üçüncülüğü ise Rumen Stiinta Bacau’yu 3-1 yenen Alman Dresdner SC 
aldı.  Kupada bu sezonki tüm maçlarını kazanan temsilcimiz, 1. turda Macar, 2. 
turda Belçikalı, 3. turda Fransız, çeyrek finalde Rumen ve yarı finalde de Alman 
rakiplerine şans tanımadı. 

Voleybolda 2008 Böyle Geçti
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Bayanlar Avrupa Konfederasyon (CEV) Kupası’nda ise şampiyonluğu, 
Sırbistan’ın başkenti Belgrad’daki finalde, Fransız Rocheville Le Cannet’i 3-0  ile 
geçen İtalyan Scavolini Pesaro, üçüncülüğü de Rus Samorodok Khabarovsk’u 
3-2 yenen evsahibi ülkeden Kızılyıldız Belgrad elde etti. 

22-23 Mart: Erkekler Avrupa Çalenç Kupası’nda şampiyonluğu, Polonya’nın 
Rzeszow kentindeki finalde, Rus Lokomotiv Izumrud Ekaterinburg’u 3-1 yenen 
İtalyan Pallavolo Modena, üçüncülüğü de evsahibi ülkeden Asseco Resovia 
Rzeszow’u 3-0 yenen Fransız Stade Poitevin Poitiers kazandı. 

Erkekler Avrupa Konfederasyon (CEV) Kupası’nda ise İtalya’nın başkenti 
Roma’daki finalde, evsahibi ülkeden Roma Volley, Belçika’dan Noliko Maaesik’e 
3-0 üstünlük sağlayarak şampiyonluğu, Karadağ’dan Budvanska Rivijera Bud-
va da Rus Fakel Novy Urengoi’yi 3-1 yenerek üçüncülüğü elde etti. 

26-30 Mart: Erkeklerde Almanya’nın Kienbaum, bayanlarda da Slovakya’nın 
Bardejov kentlerindeki Avrupa Gençler Voleybol Şampiyonası Eleme Grubu 
mücadelesinde  Türkiye, bayanlarda 5 maçını da kazanarak 10 puanla grup bi-
rincisi oldu ve finallere kaldı; erkeklerde ise 3 galibiyet, 2 yenilgi ve 8 puanla 3. 
sırada yer alıp baraj mücadelesine katılmaya hak kazandı. 

29-30 Mart: Erkekler Indesit Avrupa Şampiyonlar Ligi’nde şampiyonluğu, 
Polonya’nın Lodz kentindeki finalde, İtalyan Copra Piacenza’yı 3-2 yenen Rus 
Dinamo Tattransgas Kazan, üçüncülüğü de İtalyan Sisley Treviso’ya yine aynı 
skorla üstünlük sağlayan evsahibi ülkeden PGE Skra Belchatow elde etti. 

NİSAN

1 Nisan: 15. Erkekler Türkiye Kupasını, finalde Arkasspor’a 3-1 ve 3-0’lık skor-
larla üstünlük sağlayan Fenerbahçe ilk kez kazandı. 

3 Nisan: Türkiye Voleybol Federasyonunun iki yıllık görev süresi içindeki 50. 
yönetim toplantısı, Federasyonun kuruluşunun 50. Yılına denk geldi .

5-6 Nisan:  Bayanlar Indesit Avrupa Şampiyonlar Ligi’nde şampiyonluğu, 
İspanya’nın Murcia kentindeki finalde, Rus Zarechie Odintsovo’yu 3-1 yenen 
İtalyan Colussi Perugia kazanırken, üçüncülüğü de evsahibi ülkeden Grupo 
2002 Murcia’yı 3-2 yenen İtalyan Asystel Novara elde etti. 

11 Nisan: Aroma Firması ile Birinci Liglerinin isminin, Aroma Voleybol Ligleri 
olmasına ilişkin isim sponsorluğu sözleşmesi imzalandı.

MAYIS

5 Mayıs: Aroma Bayanlar Voleybol Ligi’nde 2007-2008 sezonu şampiyonlu-
ğunu, play-off final serisinde Fenerbahçe Acıbadem’e 3-0 üstünlük sağlayan 
Eczacıbaşı Zentiva, 22. kez kazandı. 

7 Mayıs: 

Aroma Erkekler Voleybol Ligi’nde 2007-2008 sezonu şampiyonluğunu, play-off 
final serisinde Halk Bankası’na 3-0 üstünlük sağlayan Fenerbahçe, ilk kez elde 
etti. 

11-17 Mayıs: İtalya’nın Cagliari kentindeki Dünya Liseler Voleybol 
Şampiyonası’nda Türk temsilcilerinden, 5’er galibiyet ve 1’er yenilgi alan kız-
larda İstanbul Özel Bostancı Doğa Lisesi 3., erkeklerde de İstanbul Davutpaşa 
Lisesi 5. oldu.  

Erkeklerde ve kızlarda birincilikleri ise Çin Halk Cumhuriyeti temsilcileri aldı. 

31 Mayıs-1 Haziran: Voleybol Vakfı ve İstanbul Gençlik ve Spor il Müdürlüğü 
tarafından, Aroma’nın ana sponsorluğunda, Türkiye Voleybol Federasyonunun 
katkılarıyla düzenlenen 2. Türkiye Mini Voleybol Şenliği, İstanbul Burhan Felek 
Spor Kompleksi içerisinde yer alan Ekrem Koçak Atletizm sahasında 372 takım 
ve 2 bin 700 minik voleybol severin katılımıyla yapıldı…
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HAZİRAN

1 Haziran: A Erkek Milli Takım Baş Antrenörü Fausto Polidori ile sözleşme im-
zalandı.

10 Haziran: 2000 okula voleybol filesi, voleybol direği, fişeklik ve toptan oluşan 
voleybol seti gönderilmesine ilişkin sözleşme Aroma ile Ankara’da imzalandı.

6-15 Haziran: İsrail’in Netaniya ve Yunanistan’ın Yannitsa kentlerindeki 26. 
Avrupa Bayanlar Voleybol Şampiyonası 2. Tur (F) Grubu eleme mücadelesinde 
Türkiye, 5 galibiyet, 1 yenilgi ve 11 puanla ilk sırayı alıp finallere kaldı. 

24 Haziran: Milli Eğitim Bakanlığı, Spordan Sorumlu Devlet Bakanlığı ve Tür-
kiye Voleybol Federasyonu arasında Voleybol Kampüsü projesinin arsa devir 
sözleşmesi yapıldı.

26 Haziran: Aroma Firması ile Avrupa Ligi ve A Erkek Milli Takımı Co-Sponsor-
luk anlaşması Ankara’da imzalandı.

TEMMUZ

20 Haziran-6 Temmuz: 16. Dünya Bayanlar Grand Prix müsabakaları sonun-
da 4 galibiyet ve 5 yenilgiyle 13 puan toplayan Türkiye, ilk kez yer aldığı bu 
organizasyonda averajla 6. sırada kalarak final hakkını elde edemedi. 

1-15 Temmuz: 2. İl Karmaları Şenliği 48 erkek, 48 bayan takımından bin 152 
sporcu ve 150 idarecinin katılımı ile Ankara’da ODTÜ’de yapıldı.

2-6 Temmuz:  2. Türkiye 20 Yaş Altı Gençler Plaj Voleybolu Şampiyonası Çan-
kaya Belediyesi İncek Tesislerinde 34 erkek ve 36 bayan takımının katılımı ile 
yapıldı.

9-13 Temmuz: Voleybolda Japonya’nın Yokohama kentindeki 16. Dünya Ba-
yanlar Grand Prix finalleri sonunda şampiyonluk, 5 maçını da kazanarak 10 
puan toplayan Brezilya’nın oldu. 7. şampiyonluğunu kazanan Brezilya’yı, Küba 
9 puanla 2. ve İtalya da 7 puan ve averajla 3. olarak izledi. 

11-13 Temmuz: Belarus’un Mogilev kentindeki Avrupa Genç Erkekler Voleybol 
Şampiyonası 3. tur eleme grubu mücadelesini 2 galibiyet, 1 yenilgi ve 5 puanla, 
6 puanlı evsahibi ekip Belarus’un ardından 2. bitiren Türkiye, finallere kaldı. 

19-20 Temmuz: 5. Erkekler Avrupa Ligi’nde şampiyonluğu, Bursa’daki finalde 
Hollanda’yı 3-1 ile geçen Slovakya ilk kez kazanırken, Türkiye de Almanya’yı 
3-2 yenerek 3. oldu. 

Filenin Aslanları ligde, grupta 6 galibiyet, 6 yenilgi, 18 puan ve averajla 2. 
olup  çıktığı yarı finalde Hollanda’ya 3-1 yenildi. 

22-26 Temmuz: Yunanistan’ın Portaria kentinde düzenlenen Yıldız Bayanlar 
Balkan Şampiyonasında Türk Milli Takımı finalde Sırbistan’ı 3-1 yenerek Balkan 
Şampiyonu oldu. Bulgaristan’ı aynı skorla yenen Yunanistan bronz madalya 
kazandı.

25-27 Temmuz: Birinci Türkiye Büyükler Plaj Voleybolu Şampiyonası’nın 1. 
Ayağı, 23 erkek ve 9 bayan takımının katılımı ile Alanya’da yapıldı.

26-30 Temmuz: Bulgaristan’ın Kazanlak kentindeki 8. Balkan Yıldız Erkekler 
Voleybol Şampiyonası’nda Türkiye, finalde Sırbistan’a 3-0 yenilerek 2. olurken, 
ev sahibi Bulgaristan da Karadağ’a aynı skorla üstünlük sağlayarak üçüncülüğü 
aldı. 

AĞUSTOS

1-3 Ağustos: Birinci Türkiye Büyükler Voleybol Şampiyonasının 2. Ayağı 20 
erkek, 14 bayan takımının katılımı ile Samsun Atakum’da yapıldı. 

6-24 Ağustos: Çin Halk Cumhuriyeti’nin başkenti Pekin’deki 29. Yaz Olimpiyat 
Oyunları’nda Erkekler voleybolda Brezilya’yı 3-1 yenen ABD Olimpiyat Şampi-
yonu oldu. Bayanlarda altın madalyaya ABD’yi aynı skorla yenen Brezilya ulaştı.

8-10 Ağustos: Birinci Türkiye Büyükler Plaj Voleybolu Şampiyonasının 3. Aya-
ğı 18 erkek, 11 bayan takımının katılımı ile İzmir Çeşme’de yapıldı.

13-17 Ağustos: Ankara’daki 7. Balkan Genç Erkekler Voleybol Şampiyonası’nda 
Sırbistan, finalde Yunanistan’ı 3-1 yenerek 2. kez şampiyon, Türkiye de 
Karadağ’ı aynı sonuçla yenerek 3. oldu. 

15-17 Ağustos: Birinci Türkiye Büyükler Plaj Voleybolu Şampiyonasının 4. 
Ayağı 19 erkek, 9 bayan takımının katılımı ile İstanbul Kalamış’ta yapıldı.

26-30 Ağustos: Bosna-Hersek’in Tuzla kentindeki 7. Balkan Genç Bayanlar 
Voleybol Şampiyonası’nda Yıldız Milli Takımı ile katılan Türkiye, 2 galibiyet ve 
2 yenilgiyle 7. sırayı alırken, şampiyonluğu finalde Bulgaristan’a 3-0 üstünlük 
sağlayan Sırbistan elde etti. 

28-30 Ağustos: Birinci Voleybol Şurası Ankara Plaza Otel’de yapıldı.

28



EYLÜL

17 Eylül: 25 Eylül-4 Ekim 2009 tarihleri arasında Polonya’nın dört kentinde 
yapılacak Bayanlar Avrupa Şampiyonası’nın kuraları Lodz kentinde çekildi. Fi-
lenin Sultanları Almanya, İtalya ve Fransa ile eşleşti.

30 Ağustos-7 Eylül: Çek Cumhuriyeti’nin Brno kentindeki Avrupa Genç Er-
kekler Voleybol Şampiyonası’nda şampiyonluğu, finalde Almanya’yı 3-1 yenen 
Fransa, üçüncülüğü de Hollanda’ya aynı skorla üstünlük sağlayan Rusya aldı. 
Şampiyonada, grubunda 1 galibiyet ve 4 yenilgi alan Türkiye ilk 8’e giremedi. 

5-13 Eylül: İtalya’nın Foligno ve Perugia kentlerindeki Avrupa Genç Bayanlar 
Voleybol Şampiyonası’nda şampiyonluğu, finalde Rusya’yı 3-0 yenen evsahibi 
İtalya, üçüncülüğü ise Sırbistan’ı 3-1 yenen Türkiye kazandı. Milli takım, şam-
piyonayı 5 galibiyet ve 2 yenilgiyle tamamladı. 

EKİM

1-8 Ekim: FIVB Hakem Kursu Ankara’da yapıldı. Kurs sonunda 4 Tük hakemi 
uluslararası aday hakem olmaya hak kazandı.

9 Ekim: 3-13 Eylül 2009 tarihleri arasında İstanbul ve İzmir’de yapılacak Erkek-
ler Avrupa Şampiyonası kuraları İzmir’de çekildi. Türkiye Almanya, Polonya ve 
Fransa ile A Grubu’nda eşleşti.

10 Ekim: Aroma Firması ile 2. Ve 3. Liglerin isim sponsorluğuna ilişkin sözleş-
me imzalandı.

11 Ekim: TVF 50. Yıl Spor Salonu’nun resmi açılışı GSGM Genel Müdürü Meh-
met Atalay, CEV Başkanı André Meyer’in de katıldığı törenle ve MEF Okulları-
Tokat Belediye Plevne karşılaşması ile yapıldı.

KASIM

20 Kasım: Türkiye Voleybol Federasyonu İkinci Genel Kurulu yapıldı. Erol Ünal 
Karabıyık ikinci kez Başkanlığa seçildi.

29 Kasım: Türkiye Voleybol Federasyonu’nun kuruluşunun 50. Yılı dolayısıy-
la düzenlenen 50. Yıl Balosu, Gençlik ve Spor Genel Müdürü Mehmet Atalay, 
CEV Başkanı André Meyer, As Başkan Jan Hronek, üst düzey protokol, voleybol 
camiasının ileri gelenleri ile basın mensuplarının geniş katılımı ile Ankara’da 
yapıldı.

Milli Piyango İdaresi’nin, Türkiye Voleybol Federasyonunun kuruluşunun 50. 
Yılı adına bastırdığı Milli Piyango biletlerinin çekilişi de yapıldı.

ARALIK

13 Aralık: Balkan Voleybol Birliği yıllık genel kurul toplantısı Yunanistan’ın 
Orestiada şehrinde yapıldı. Toplantıya TVF adına Asbaşkan Selahattin Şahin ve 
Uluslararası İlişkiler Departmanı Sorumlusu Nilüfer Shimonsky katıldı. Toplan-
tıda 2009 yılı Balkan Voleybol Faaliyetlerinin yerleri belli oldu.

15 Aralık: Lig Kurulu toplandı; yeni dönem Lig Kurulu seçimle belirlendi.

17 Aralık: Erkekler Avrupa Konfederasyon (CEV) Kupası’nda da Halk Bankası, 
ilk turda İsviçreli rakibini iki maçta da yenerek elemesine karşın, 2. turda İspan-
yol rakibine set averajıyla elenmekten kurtulamadı. 
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Önceki sayılarda bahsetmeye çalış-
tığım konular sponsorluğun tanımını 
yapmaktan ziyade onu konumlan-
dırma, diğer pazarlama araçlarıyla 
ilişkisini anlatmaya yönelikti. Şimdi 
ise özellikle spor federasyonları-
mızın ve spor kulüplerimizin spon-
sorluk çalışmalarında ihtiyaç duya-
cakları “Sponsorluk Uygulaması” 
konusunu inceleyeceğiz. 

Sponsorluk Uygulaması bölümü-
müzü ikiye ayırmak mümkün: 

a. Sponsorluk paketi öncesi strate-
jiler 

b. Sponsorluk paketi hazırlama

Potansiyel sponsorlar bizim spon-

sorluk değeri olan ürünümüzü pa-
zarlayacağımız hedef kesimdir. Bu 
sebeple ilk önce potansiyel mar-
kaları belirleyeceğiz. Ardından dü-
zenli bir takip için “Kurum Takip 
Sistemi”ni oluşturacağız. Sonrasın-
da ise teklif öncesi 6 kritik noktaya 
değineceğiz. 

Sponsorumuz olacak firmayı tes-
pit etmeye çalışırken uygun zaman 
ve personele sahip olmak, spon-
sorluğu elde etmede önemli iki 
faktördür. Ne yazık ki birçok spor 
federasyonumuzda ve kulübümüz-
de sponsorluk işleriyle kimin ilgile-
neceği bir muammadır. Kimisinde 
başkan, kimisinde önemli işlerde 

sorumluluğu olmayan çalışanlar, 
birçoğunda ise herkes sponsorluk 
işleriyle uğraşır. Belki de bu kurum-
larımızın kurumsallaşamamalarının 
en belirgin özelliğidir, sponsorluk iş-
lerindeki belirsizlik. Önerimiz spon-
sorluk iş ve işlemlerini takip edecek 
bir veya birkaç kişinin istihdam edil-
mesi fakat markalarla yapılacak ni-
hai görüşmelerin başkan ile birlikte 
yapılmasıdır. 

Daha önce sponsorluk yapmış 
markaları ve hangi alanlarda spon-
sorluk yaptıklarını belirlemeliyiz. 
Potansiyel sponsorları belirlerken 
kurumun tamamını göz önünde bu-
lundurmak yerine spesifik ürünlere 

Sponsorluk Paketi Öncesi 
Stratejiler

Murat SANCAR
Gençlik ve Spor Genel Müdürlüğü

TSSB Proje Koordinatörü 

Belki de bu kurumlarımızın kurumsallaşamamalarının en belirgin özelliğidir,  
sponsorluk işlerindeki belirsizlik. Önerimiz sponsorluk iş ve işlemlerini  
takip edecek bir veya birkaç kişinin istihdam edilmesi fakat markalarla  

yapılacak nihai görüşmelerin başkan ile birlikte yapılmasıdır

MAKALE
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veya hizmetlere odaklanmak gere-
kir. Bunun üç nedeni vardır.

*Çok az sayıda firma sadece bir 
ürün sunar. Birden fazla ürün var-
sa, bu ürünlerin hedef kitleleri de 
iletişim stratejileri de birbirinden 
farklıdır. Örnek vermek gerekirse 
Turkcell logosunun duracağı forma 
ile gnctrkcll alt markasının duracağı 
forma birbirinden farklılık gösterebi-
lir. 

*Kurum bünyesinde kurulan halkla 
ilişkiler, pazarlama departmanla-
rı sponsorluk paketlerinin öncelikli 
uğrak yerleridir. Dolayısıyla bu bi-
rimler pek çok projeyle boğulmuş 
durumdadır. Direkt uygun ürün ile 
ilgili departmana başvurmak spon-
sorluk satışlarının önündeki engel-
leri azaltabilir. 

*Ürün departmanları genellikle ken-
di pazarlama bütçelerine sahiptir 
ve kendi ürünlerinin performansın-
dan sorumludur. Bu yüzden ürün 
performanslarına pozitif etkisi ola-
cağını düşündükleri sponsorluklara 
yatırım yapmak isterler

Projemiz için uygun olabilecek ku-
rumların belirlenmesinde 3 kritere 
dikkat etmemiz gerekiyor. 

1.Hedef kitlelerin uyumu: Orkid-A 
Milli Bayan Voleybol takımı

2.Hedeflerin uyumu: PO-F1 Türkiye 
ayağı

3.Değerlerin uyumu: Turkcell-Gele-
ceğe Koşanlar

Bu kadar uyumlu örneğin yanında 
bir tane de tüm bu kriterlere uyma-
yacak bir örnek vermek isterim; Kır-
kpınar Yağlı Güreşleri-Trakya Birlik 
Zeytin Yağları... Böyle bir sponsor-
lukta hedef kitleye ne söyleyebilir 
Trakya Birlik? Çok merak ediyorum.

Potansiyel markaları belirlerken 
oluşturacağımız kurum takip sis-
temi,  potansiyel sponsorlara ait 
bilgilerin belirli format dahilinde top-
lanmasına yardımcı olur. Kurum ta-
kip siteminde bir araya getirmemiz 
gereken bilgiler şunlardır:

a.Firmaya ait isim-adres-telefon-
faks numaraları

b.Sorumlu kişiye ait iletişim bilgileri

c.Marka ve ürün nitelikleri

d.Markanın hedef kitlesi, hedefleri 
ve değerleri

e.Alt ürünleri ve bu ürünlere ait he-
def kitleleri

f.Rakipleri

g.Daha önce yapmış olduğu spon-
sorluk bilgileri

h.Sponsorluğa yaklaşımları ile ilgili 
bilgiler

Son olarak sponsorluk teklifimizi 
geliştirmeden önce dikkat etmemiz 
gereken 6 kritik noktaya değinmek 
istiyorum.

Sponsorluk talebinde bulunulacak 
kuruma uygun bir zamanlamay-
la gitmek gerekir. Çünkü kurumlar 
mali yılı izlemek için ertesi yılın büt-
çesini bir yıl önce hazırlarlar. 

Potansiyel sponsorlara elde ne ka-
dar çok bilgi bulunursa bulunsun 
projeyi sponsor olacak kurumdan 
bir yetkiliyle tartışarak geliştirmek 
etkili olacaktır.

Sponsorlarla ilişki dostça, yakın 
ve güvene dayalı olmalıdır. Bunun 
yanında sponsorluk alan kurumun 
çalışanları ve yönetimi ile de organi-
zasyonla ilgili olarak sürekli iletişim 
halinde olmalı ve bilgi paylaşımında 
bulunulmalıdır.

Firmalardaki sponsorluk yöneticile-
rinin en zorlandıkları konu organi-
zasyon sahiplerinin sponsor firmayı 
sadece para sağlayan kurum ola-
rak görmeleridir.

Bir çok proje sahibi proje ortakları-
nın ve sponsorların projenin içeriği-
ni etkileyeceği kaygısı taşımakta ve 
sponsorları projeye dahil etmekten 
kaçınmaktadırlar. Bu çok yanlış ve 
kısa dönemli bir düşünce tarzıdır. 
Çünkü sponsorluk bir pazarlama 
aktivitesidir ve tüm ortakların uyum-
lu bir şekilde çalışması ile daha et-
kin bir sonuç verebilir.

Kurumlar iyi duyurulmuş, medyada 
yer almış, seyircinin ilgisini çeken 
projelere daha kolay destek verirler. 
Bu yüzden organizasyonumuzun 
tanıtımı sponsor bulabilmemizle 
doğru orantılıdır. 

Ürün departmanları 
genellikle kendi 

pazarlama 
bütçelerine sahiptir 
ve kendi ürünlerinin 

performansından 
sorumludur. Bu yüzden 
ürün performanslarına 
pozitif etkisi olacağını 

düşündükleri 
sponsorluklara yatırım 

yapmak isterler
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Trabzon İdmanocağı Spor kulübü 
20.01.1921 tarihinde lise Fransızca 
öğretmeni Burhanettin KahyaoğIu, 
beden terbiyesi öğretmeni Sami Bey, 
Hıfzırrahrnan Raşit Öymen, Tevfik 
YunusoğIu, Kemal Özsubaşı ve Ali 
YusufoğIu’nun başını çektiği bir grup 
genç  tarafından kurulan köklü bir 
kulüp. İlk yıllarında futbol, cimnastik, 
tenis, güreş ve boks gibi spor dalları 
da kulüp bünyesinde yapılıyordu. Hat-
ta kulübün sporcularından Süleyman 
Rıza Kuğu, 1924 Paris Olimpiyatlarına 
da katılmış ve sırıkla atlamada 3.75’lik 
derecesi ile Türkiye rekoru kırmıştı.

Kuruluşundan beri Trabzon’un sosyal 
kültürel ve sportif yaşamına yönveren, 
bir çok ünlü insanın yetişmesini sağla-
yan İdmanocağı, 1967 yılında İdman-

gücü, Karadenizgücü ile Martıspor’un 
da katılmasıyla Trabzonspor adını aldı. 

Trabzonspor’un kuruIuşunun ardından 
İdmanocağı Trabzon’da amatör spo-
ra hizmet etmeyi sürdürerek; Trabzon 
gençliğine farklı spor dalIarında müca-
dele etme oIanağı sağladı

Voleybol da bu amatör sporların ba-
şında geliyor.

1970’li yıllarda erkek voleybol takı-
mı bulunan İdmanocağı, 2007 yılında 
velilerden gelen istek üzerine bayan 
voleybol takımı kurarak 2007 yılında 
Trabzon ilinde müsabakalara katıldı. 
Çoğunluğu 1994 doğumlu, genellikle 
lise öğrencisi olan sporculardan olşan 
takım, katıldıkları 3. Lige terfi müsaba-
kalarında hedeflerine ulaştı; Sarı-Kırmı-

zılı takımın yeni sportif arenası Aroma 
3. Ligi. 

Hedef Büyüttüler 
Trabzon İdmanocağı Yönetim Kurulu, 
2008 yılını voleybolda  yetişme dönemi 
olarak hedeflemişken, sporcuların ilgisi 
ve gösterdiği başarı Karadeniz Kulübü-
nü daha büyük hedeflerin düşünülme-
sine yöneltti. Bu amaçla Nuri Hazaroğ-
lu ve Coşkun Karadeniz nezaretinde 
olusan teknik ekip açılan spor okulları 
ve oluşturdukları ekiplerle daha iddialı 
voleybol hedeflerine ulaşmak, kategori 
yükseltmek için çalışıyor. Kulübün bu-
gün itibarıyla 100 kişilik bir voleybol alt-
yapısı var. Daha çok Trabzonlu çocuk 
ve gencin bu altyapıda voleybol eğitimi 
alıp, geleceğe yatırım yapılması da yö-
netimin hedefleri arasında.

İdmanocağı Spor Kulübü, Atamızın, Gençliğe Hitabesi’nde Türk Gençliğine yüklediği,  
“Türkiye Cumhuriyetini ilelebet yaşatmak” sorumluluğuna duyarlı gençler yetiştirmek için  

1921 yılından beri faaliyet gösteriyor

Nuri Hazaroğlu, Eylem, Serap, Rabia, Tevfik Akyol, Pelin, Aslıhan, Özge, Coşkun Karadeniz, Ayşe, Elif, Buse, Sena, Nurdan, Bahar

Trabzon İdmanocağı
Bir Spor Yurdu
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Global ekonomik kriz, bazı ülkelerin 
plaj voleybolu organizasyonundan 
çekilmelerine neden oldu. Altı ay-
dır süren turnuva kuralları ve para 
ödülü miktarının karara bağlanaca-
ğı görüşmeler sonrasında, önceki 
yıllarda turnuvalara ev sahipliği ya-
pan bazı ülkeler 2009 yılında takvi-
min dışında kaldılar.   Buna göre, 
SWATCH FIVB World Tur perdeleri-
ni 14-19 Nisan 2009 da Brezilya’nın 
başkenti Brazil’de bayanlar ve er-
kekler kategorilerinde açacak. 
SWATCH FIVB Dünya Şampiyona-
ları ise Norveç’in Stavanger kentin-
de 25 Haziran-5 Temmuz tarihleri 
arasında organize edilecek.   Gsta-
ad, Moskova, Marsilya ve Klagen-
furt şehirleri bu yıl Grand Slam tur-
nuvalarına ev sahipliği yaparken, 
2008’de düzenlenen Paris Grand 
Slam turnuvası bu yıl takvimde yer 
almayacak. 2009’da organizasyon-
lara ara veren diğer iki ülke ise Çek 
Cumhuriyeti ve Almanya. 

Program şöyle:

Global Kriz 
Plaj Voleybolunu da 

Etkiledi
Bayanlar
Tarihler Ülke Türü
14-19 Nisan Brasilia, Brezilya Açık
28 Nisan-3 Mayıs Shangai, Çin Açık
12-17 Mayıs Roma, İtalya Açık
20-24 Mayıs Osaka, Japonya Açık
27-31 Mayıs Seul, Kore Açık
25 Haziran-5 Temmuz Stavanger-Norveç Dünya Şampiyonası
7-12 Temmuz Gstaad, İsviçre Grand Slam
14-19 Temmuz Moskova, Rusya Grand Slam
21-26 Temmuz Marsilya, Fransa Grand Slam
29 Temmuz-2 Ağustos Klagenfurt, Avusturya Grand Slam
4-9 Ağustos Stare Jablonki, Polonya Açık
11-16 Ağustos Kristiansand, Norveç Açık
18-23 Ağustos Aland, Finlandiya Açık
25-30 Ağustos The Hague, Hollanda Açık
9-13 Eylül Barselona, İspanya Açık
19-24 Ekim Dubai, BAE Açık
27 Ekim-1 Kasım Sanya, Çin Açık
4-8 Kasım Phuket, Tayland Açık

Erkekler
Tarihler Ülke Türü
14-19 Nisan Brasilia, Brezilya Açık
28 Nisan-3 Mayıs Shangai, Çin Açık
27-31 Mayıs Myslowice, Polonya Açık
25 Haziran-5 Temmuz Stavanger, Norveç Dünya Şampiyonası
7-12 Temmuz Gstaad, İsviçre Grand Slam
14-19 Temmuz Moskova, Rusya Grand Slam
21-26 Temmuz Marsilya, Fransa Grand Slam
28 Temmuz-2 Ağustos Klagenfurt, Avusturya Grand Slam
4-9 Ağustos Stare Jablonki, Polonya Açık
11-16 Ağustos Kristiansand, Norveç Açık
18-23 Ağustos Aland, Finlandiya Açık
25-30 Ağustos The Hague, Hollanda Açık
2-6 Eylül Roseto degli, İtalya Açık
19-24 Ekim Dubai, BAE Açık
27 Ekim-1 Kasım Sanya, Çin Açık
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Spor kulüpleri, dernek statüsünde 
kurulmuş, kâr amacı gütmeyen spor-
tif kuruluşlardır. Ancak sezonda har-
canan bedeller dikkate alındığında 
sportif olmalarının yanı sıra, hiç de 
azımsanmayacak bütçeleri ile ciddi 
bir ekonomik kuruluş gibi faaliyet gös-
terirler. Spor organizasyonları arasın-
da futbol tartışmasız olarak liderliğini 
sürdürse de voleybolun ekonomik 
büyüklüğü her geçen gün artmakta-
dır. Özellikle son yıllarda kulüpler arası 
rekabetin doruk noktasına ulaşma-
sı, spor endüstrisi içinde voleybolun 
önemini arttırmıştır. Bu rekabet orta-
mında artan bütçeler ve yükselen he-
deflerin altında ezilmemesi için kulüp-
lerin kurumsallaşması ve profesyonel 
yönetim yapısına geçmeleri de zorun-
lu olmaktadır. 

Doğru yönetilen bir spor kulübü, aslın-
da çok karmaşık bir işletme yönetimi-
ne sahiptir. İdari açıdan İçişleri Bakan-
lığına, mali açıdan Maliye Bakanlığına, 
sportif açıdan Türkiye Voleybol Fede-
rasyonuna (ve Uluslararası Voleybol 
Konfederasyonuna) bağlıdır. Tüm bu 
kurumlara karşı ciddi taahhütleri var-
dır. Bu taahhütleri yerine getirebilmek 
için finansal ve hukuksal danışmanlı-
ğa ihtiyaç gösterirler.

Bu aşamada kulüplerimiz öncelikle 
organizasyonlarını, amaçları doğrul-

tusunda en verimli ve etkin bir şekil-
de harekete geçirmeli ardından da 
çalışanların ihtiyaçlarını karşılamalı ve 
mesleki bakımdan gelişmelerini sağ-
lamalıdırlar. Kulübün amaçlarını payla-
şarak çalışanların bilgileri, yetenekleri 
ve tecrübelerinden en üst düzeyde 
yararlanmalıdır. Kulübün organizas-
yon planı ve bu plan içerisinde yer 
alan kişilerin görev tanımı yazılı olarak 
hazırlanmalıdır.

Kulüplerimize baktığımızda, antrenör-
lerin zaman zaman menajer gibi, me-
najerlerin zaman zaman idari personel 
gibi çalıştıklarını görüyoruz. Kulüp-
ler böyle bir unvan ve görev tanımını 
kendi bütçeleri ve stratejileri içerisinde 
çalışanlarına verebilirler. Ancak bura-
da önemli olan sezon başında her-
kesin görev tanımlarının belirlenmiş, 
çalışanlar tarafından da anlaşılmış ve 
kabul edilmiş olmasıdır. Ayrıca gö-
revlerin verilmesi yeterli olmamakta, 
onların görev tanımında belirtilen işleri 
yürütebilecek yetkinliğe sahip olması 
veya bu düzeye gelebilmesi için eği-
tim planlanmasının da yapılması ge-
reklidir. 

Kulüplerin en önemli sorumluluğu 
müşterileri olan seyircilerine karşıdır. 
Diğer taraftan verecekleri hizmetin ka-
litesini belirleyen bir başka müşterileri 
de sponsorlarıdır. Özellikle son yıllar-

da gerek kulüplere ve milli takımları-
mıza, gerekse organizasyonlara ciddi 
boyutta sponsorluk kazandırılmıştır. 
Unutulmamalıdır ki, sezon sonunda 
sadece bir takım şampiyon olmakta-
dır. Bu gerçek, sponsorlar tarafından 
da iyi bilinmekte ve bu nedenle spon-
sorlar şampiyonluk dışında başka 
beklentilerle de para yatırmaktadırlar. 
Spor yöneticileri, sporcular ve antre-
nörler beklentileri çok iyi algılamalı ve 
bu konuda herkes elinden geleni yap-
malıdır.

Voleybolun gelişimi hepimiz için 
umut vermektedir. Bu gelişimin sür-
mesi voleybolun içinde bulunan 
paydaşların mutluluğunda yatar. Ku-
lüpler, çalışanlarıyla beraber  üstle-
rine düşen sorumluluklara odaklan-
malıdırlar. Uzun dönemli hedeflerini 
ve stratejilerini ortaya koymalı ve bu 
hedeflere ulaşmak için gereken ey-
lemleri ve sorumluları belirlemelidir. 
Doğru yürütülen süreçler ve eylemler 
sponsoru farklı açıdan mutlu edecek-
tir. Bu nedenle birçok kulüp şampiyon 
olmamasına rağmen aynı sponsor ile  
sporif faaliyetlerine devam etme şan-
sını sürdürebiliyor.  

Her sene biraz daha büyümekte olan 
voleybol pastasının büyümesini sür-
dürmesi dileğiyle...

Spor Kulüplerinde 
Yönetim

Dr. Cemil ERGİN 
Eczacıbaşı Kulüp Müdürü

Kulüplerimiz öncelikle organizasyonlarını, amaçları doğrultusunda en verimli 
ve etkin bir şekilde harekete geçirmeli ardından da çalışanların ihtiyaçlarını 

karşılamalı ve mesleki bakımdan gelişmelerini sağlamalıdırlar

MAKALE
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29 Kasım’daki 50. Yıl Balomuza gelememişlerdi.
Ama 50 yıl boyunca varlıklarıyla, emekleriyle, gönülleriyle gelenler kadar voleybolcuydu onlar.
Voleybol onlara çok şey borçluydu.
En azından bir ziyaret, biraz hasbihâl, kalpten bir teşekkür.
Akıldan, bilgiden, sorgudan ve tabii elden geldiği kadar kayıtlar düşüldü; plaketleri zaten hazırlanmıştı.
Teker teker ziyaret edildiler; “Evim müsait değil.” diyenlerle buluşmalar tertip edildi.
Birinin evi müsaitti... Orhan Abi’nin...
1958’den 1969’a kadar aralıksız Genel Sekreterlik yapmış, Voleybol Federasyonunun ilk Genel Sekreterinin 
misafiri olduk.
Hepimizi tanıdı, sorular sordu.
Biz onun evinde misafirdik, o ise bu hayatta. Henüz bilmiyorduk.
Plaketini verdik, birlikte fotoğraf çektirdik.
O gitti, fotoğraf kaldı.
En azından; “Vefa varmış.” dedi gitmeden önce.
Biz de dedik ki; “İyi ki gitmişiz!”...
Nur içinde yat Orhan Abi!
*Fotoğraf için Sayın Necip Doğutğrk’e teşekkür ederiz.

Voleybola Hizmetle Geçen 

Bir Ömrün Ardından...

Orhan Cürdaneli (En solda), Başkan Vahit Çolakoğlu, Necip Doğutürk, Hasan Salgır ve Erşan Çelikkol 

24.3.1960 tarihinde İstanbul’da Federasyon Kupası kura çekimi sırasında.
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Voleybol Antrenörü Geli-
şim Semineri Ankara Plaza 
Otel’de yapıldı. 

Ücretsiz olarak verilen semi-
nere 3.kademe kıdemli antre-
nör, 4. kademe baş antrenör 
ve 5. kademe teknik direktör-
lerden toplam 133 kişi katıldı.

İki gün süren seminerin birinci 
gününde İtalyan Milli Takım-
larında fizyoterapist olarak 
görev yapan Luca Nocenti-
ni eklemlerdeki problemlerin 
nedenleri, sebep olabileceği 
diğer sakatlıkların tanısı ve te-
davisini konu edinen bir semi-
ner verdi.

Birinci günün bir diğer konuş-
macısı ise İtalyan Voleybol 
Federasyonu Tıp Komisyonu 
Başkanı ve CEV Tıp Komitesi 
Üyesi Dr. Sergio Cameli idi. 

Dr. Cameli sporda sakatlık-
ların önlenmesi, beslenme, 
doktor ve fizyoterapistin ekip-
teki önemi ile bunların baş 
antrenörle uyumları konusunu 
işledi.

Seminerin ikinci gününde ise 
A Bayan Milli Takım Baş An-
trenörü Alessandro Chiappini 
voleybolda karşılamanın tek-
nik-taktik detayları ile manşet 
konularında katılımcıları ay-
dınlattı.

Aynı gün Erkek Milli Takımlar 
Baş Antrenörü Fausto Polido-
ri de blok-defans düzleminde 
bilgi vererek, bu iki konunun 
maç kazanmadaki önemine 
işaret etti.

Seminer, katılımcılara seminer 
belgelerinin taktim edilmesi ile 
sona erdi.

Antrenörlere 
Devre Arası 

Semineri 
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Voleybol ile ilgili yazma – konuşma 
“alanları” arttıkça, bu fırsatı yakala-
yanlar, akıllarında  tuttuklarını başka-
larıyla paylaşma fırsatı bulanlar,  ge-
nellikle “geçmişe” bir pas atmadan 
duramıyorlar..

Bugünle karşılaştırdığımızda “geç-
miş” daha kısıtlı hatta sıkıntılı..

Ama bu kadar ballandıra ballandıra 
dile getirildiğine göre “olanla yaşa-
nan” arasında zıt bir durum var.

Voleybol şanslı bir spor dalı..

Futbol ve basketbolun ardına takıl-
ma şansı bulmuş ve sürekli üstüne 
de katarak bugünlere gelmeyi başar-
mış.

Bugün elbette çok farklı bir zeminde 
gidiyor. Daha da iyi olacaktır.

Ama şu eskinin peşinden ayrılmama, 
geçmişin peşini bırakmama, ondan 
alınan tattan vazgeçmeme, unutma-
ma; izahı zor bir durum.

Bugün spor hakkında genel değer-
lendirmeler yaparken, endüstrileşti-
ğini, sadece oynama ile tanımlana-
mayacağını, bunun, sağlığı, hukuku, 
malzemesi, tekniği derken pek çok  
alanla doğrudan bağlantısı olduğu-
nu söyleyip duruyoruz. Üstüne basa 

basa da “böyle olmazsa hiçbir 
branşta ilerleme sağlamanın müm-
kün olamayacağını ifade ediyoruz. 
Altyapı, sporun okullara daha fazla 
inmesi, tesisleşme gibi konuları say-
madan hem de..

Özlemi, “ah nerede eski ramazanlar” 
mantığıyla ifade edecek de değiliz 
elbette.

Kimbilir, belki, sadece ve sadece çok 
amatör ruhla insanların bir araya ge-
lerek voleybol oynamasıydı.

Çetrefilleşmeyen hayat şartları, daha 
sakin kentler, her şeye rağmen daha 
sakin insan ilişkileri, “adam” gibi ya-
rışma duygusu, profesyonel saldır-
ganlıkla uzaktan yakından alaka ol-
maması..

Bu satırların yazarının aklına gelme-
yen belki çok daha fazla gerekçe..

O zaman da olumsuzluklar yok muy-
du?

Vardı elbette.

Bayanlar karşılaşmasında voleybol 
seyretmenin dışında her türlü düşün-
ceyle gelen çok sayıda insanlar var-
dı. Bazı kentlerde bu anlamda salo-
na, müsabakalara çıkmak bile zordu. 
Ben Gırgır Dergisi’nde çok karikatür 

hatırlıyorum hala.

Ama vardı işte bir tılsım..

Kelimelerin yeterli olamadığı bir ta-
nımlama belki..

 Yoksa geçmişe sıklıkla gönderme 
yapanların bugünden daha fazla 
mutlu olmaları da beklenebilir.

“Ah bu şartlar, şanslar, imkanlar bi-
zim zamanımızda olsaydı, kimbilir 
neler yapardık” diyenler de çıkabilir.

Öyle ya da böyle..

Belki 20 yıl sonra bugün voleybolu 
ayakta tutmaya çalışanlar, daha ileri 
gitsin diye ter dökenler, emek veren-
ler de “eski daha güzeldi” diyecekler.

Bu durumda geçmişe özlem de in-
sanın doğasında olan bir “olgu”

Yaşam şartlarının değişmesiyle,  
ağırlaşmasıyla, buna bağlı bir “ka-
çış”; bizler de ilgilendiğimiz her şeye 
“monte” ediveriyoruz. Belki de..

Tamam, peki..

Neydi o maçlar..

Neydi o heyecan..

Neydi o tıklım tıklım salonlar..

Ablalar, ağabeyler..

Yüreklerde voleybol..

Özlem!

Lütfü Özel
Vatan Gazetesi
Spor Yazarı

Çetrefilleşmeyen hayat şartları, daha sakin kentler, her şeye rağmen  
daha sakin insan ilişkileri, “adam” gibi yarışma duygusu,  

profesyonel saldırganlıkla uzaktan yakından alaka olmaması..

MAKALE
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Voleybol ve Aroma birbirine yakışan 
iki kurum; Türkiye Voleybol Federas-
yonunun kuruluşunun 50. Yılında bir-
birlerine tat verip katkı yaptılar. 40 yıllık 
Aroma, Federasyonu 50 yıllık voleybo-
la omuz verdi. İlk kez bir sponsor, bir 
spor dalının bayan ve erkek tüm ligleri-
ne sponsor oluyordu. Spor camiası ve 
spor basını voleybol liglerinin önündeki 
“Aroma” ismine çabuk ısınıp adapte 
oldu. Bu birliktelik benimsenmiş, birbi-
rine yakıştırılmıştı.

Aroma, bununla da yetinmeyip A Er-
kek Milli Takımın Avrupa Lig maçla-
rında destekçisi, “2000 Okula Voley-
bol Seti” gibi sosyal projelerin de bir 
ucundan tutup ortağı oluyordu. Şimdi 
Anadolu’da çocuklar, Türkiye Voleybol 
Federasyonu ile Aroma’nın birlikte ha-

zırlayıp harekete geçirdiği proje çerçe-
vesinde gönderlen setlerde voleybol 
oynama sevincini yaşıyorlar.

Son olarak da All-Star organizasyonu-
na adını verdi; coşkulu bir All-Star he-
yecanı yaşadık İstanbul’da.

Voleybola bu oranda katkı yapan Aro-
ma A.Ş.’nin Yönetim Kurulu üyesi ve 
Genel Müdürü Mahmut Atom Duruk’a 
merak ettiklerimizi sorduk.

Yanıtlar aşağıda.

Aroma’yı kısaca tanıtır mısınız?
Türkiye’nin ilk meyve suyu firmaların-
dan olan AROMA Bursa Meyve Su-
ları ve Gıda Sanayi A.Ş., 1968 yılında 
Bursa’da kurulmuştur. Bugün, yılda 
işlediği meyve miktarı 225 bin tona 

Aroma’nın kimliği ile voleybolun değerleri arasında kurduğumuz paralellik, bizi bu spora 
yatırım yapmaya yöneltti; voleybol sporu da markamız gibi köklü, adil rekabete önem veren, 

seyircilere güzellikleri ve saflığı sunan bir branş

Voleybolun Müthiş 
Aroması
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ulaşan, Türkiye’nin önde gelen meyve 
suyu dolum tesislerinden biri olan Aro-
ma, geniş bir ürün yelpazesine sahip-
tir. Bursa entegre tesislerinde yarı ma-
mul (meyve konsantresi ve püresi) ve 
mamul üretimi yapan firmamızın, 2000 
yılında kurulan Karaman Tesisleri’nde 
yarı mamul üretimi mevcuttur. Aroma, 
2004 yılından beri Aroma Ömer Duruk 
Doğal Kaynak Suyu markası ile su pi-
yasasında da yer almaktadır. Dünya 
markası olmayı hedefleyen Aroma, 
başta AB ülkeleri olmak üzere birçok 
ülkeye ihracat yapmaktadır.

Çok kere yazıldı çizildi ama yine 
de sormak istiyoruz; Aroma 
neden spora yatırım yaptı ve 
neden voleybolu seçti?
Aroma yaşadığı toplumun her alan-
da ihtiyaç ve beklentilerinin farkında 
olan bir firma. Bu doğrultuda Aroma, 
sadece spor değil çevre, eğitim, kül-
tür, sanat gibi bir çok alanda sosyal 
sorumluluk ve sponsorluk çalışmala-
rını sürdürmektedir. Sağlıklı ve mutlu 
yaşamın vazgeçilmez unsurlarından 
biri olan spora da desteği her geçen 
gün artarak devam etmektedir. Birçok 
amatör spor dalını destekleyen firma-
mız, önce motor sporlarına destek 
vermeye başlamış, ardından atletizm 
dalında çalışmalarını sürdürmüştür. 
Son olarak da  Aroma’nın marka kim-

liği ile voleybolun değerleri arasında 
kurduğumuz paralellik, bizi bu spora 
yatırım yapmaya yöneltmiştir. Voleybol 
sporu da markamız gibi köklü, fair-
play’e yani adil rekabete önem verilen, 
seyircilerine güzellikleri ve saflığı sunan 
bir branş. Bunların yanı sıra içerisinde 
ulusumuz gençlerinin, kadın ve erkek 
en geniş şekilde spor yapabildiği dal 
olan Türk voleybolunun tüm liglerine 
sponsor olmayı kendimize bir görev 
bildik.

İlk kez bir spor dalının tüm katego-
rilerine bir firma sponsor oluyor. 
Aldığınız tepkiler nasıl? 
Yaptığımız çalışmalar ile ilgili olumlu 
dönüşler alıyoruz. Aroma olarak voley-
bola verdiğimiz desteği uzun soluklu 
bir sosyal sorumluluk projesi olarak 
görüyoruz. Voleybolun, Aroma’nın 
yıllardır özenle oluşturulmuş marka 
imajının daha da sağlamlaşmasına ve 
gençleşmesine katkıda bulunduğunu 
düşünüyoruz. Ancak bu konu uzun 
vadede daha net olarak değerlendiri-
lebilecektir. 

Liglere, milli takım faaliyetlerine 
sponsor olmanın yanında, sosyal 
sorumluluk projelerine de katkıda 
bulunuyorsunuz. Kamuoyunun bu 
konuda yeterince bilgilendirildiğini 
düşünüyor musunuz?
Yaptığımız çalışmalar hakkında kamu-
oyunu basın ve reklam yoluyla müm-
kün olduğunca bilgilendirmeye çalışı-
yoruz.

Spor camiası, iş dünyası ve med-
yaya hangi mesajları vereceksi-
niz?
Ülkemizde farklı spor dallarının geniş 
perspektifle ele alınması üzere çalış-
malarımızı sürdürmeliyiz.

Voleybolun, Aroma’nın 
yıllardır özenle oluşturulmuş 

marka imajının daha 
da sağlamlaşmasına ve 
gençleşmesine katkıda 

bulunduğunu düşünüyoruz
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Türkiye’de sporun, özellikle de 
üniversitede sporun öncülerin-
den, en tanınmış markalarından 

biri Gazi Üniversitesi. Üniversite  bün-
yesindeki Beden Eğitimi ve Spor Yük-
sek Okulundan diploma alan binlerce 
spor insanı ülkemizde sporun her ka-
demesinde görev yapıyor.

Gazi Üniversitesi bununla yetinmeyip, 
kurduğu spor kulübü ile de profesyo-
nel liglerde yarışıyor. Aroma Bayanlar 
Birinci Liginde yer alan bayan takımı 
da bunlardan biri. Takım, ligde son sı-
rada bulunmasına karşın kulüp yöneti-
mi ve oyuncularda bir umut havası var.

Kulüp Başkanı ve Rektör Yardımcısı 
Prof. Dr. Metin Aktaş iyi durumda olma-
dıklarının bilincinde olduklarını ancak 
yeni bir yapılanmaya gittiklerini ve ge-
lecek için umut beslediklerini söylüyor. 
Prof. Dr. Aktaş’ın düşünceleri şöyle:

“Kulüp yönetimine 12 Eylül 2008’de 
geldik. Aslında bir çok şey için geç ka-
lınmıştı, o nedenle istenilen transferleri 
yapamadık. Şimdi yeniden yapılanma 
içindeyiz. Takımın başına tek yetkili 
olarak Cengiz Akarçeşme’yi getirdik. 
Amacımız elbette ligde kalmak. Önü-
müzdeki yıl, kendi imkanlarımızı yaratıp 
iyi bir takım kurmak. Ama bizim voley-
bol anlayışımız A takımın ötesinde. 100 
civarında lisansiye, 400 kadar gencimiz 
altyapılarımızda voleybol eğitimi alıyor. 
Amacımız önümüzdeki yıl iki, diğer 
senelerde daha fazla gencimize Milli 
Takım forması giydirmek. 1998 yılın-

da başlayan olimpik sporcu yetiştirme 
programını genişleterek sürdürmek 
istiyoruz. Bu programın meyvelerini 
şimdiden almaya başladık. Milli Takıma 
giden kızlarımızla gurur duyuyoruz.”

Şu anda sınırlı, ancak sağlam bir gelir 
kaynakları bulunduğunu, bu gelir kay-
naklarını artırmayı hedeflediklerini anla-
tıyor Aktaş ve ekliyor:

“Kurumsal gelişmesini tamamlamış, 
Ankara’da bayan voleyboluna gösteri-
len ilginin gereklerini yerine getiren bir 
takım olmalıyız. Organizasyonumuzu 
öyle tamamlayacağız, öyle bir kulüp 
haline geleceğiz ki, bırakın kapatmayı 
dört yeni branş daha açacağız.”

Gazi Yeniden Yapılanıyor

Cengiz Akarçeşme: 
Ligde Kalacağız

Kulüp olarak üniversitenin her türlü 
olanağından yararlanıyoruz. Üç adet 
voleybola tahsisli spor salonumuz 
var; bu bir kulüp için bulunmaz ni-
met. Yenileri de yapılıyor. Bilimsel 
test ve ölçüm olanakları, sağlık 
hizmetleri, kondisyon merkezleri ile 
benzersiz olanaklara sahibiz. Bu işin 
bir yanı.

Bir de yarışma kısmı var. İlk hede-
fimiz bayan takımını ligde tutmak. 
Yeteneklerine güvendiğim oyun-
cularımızla bunu başaracağımıza 
inanıyorum. Camianın ve yönetimin 
desteğini arkamızda hissettiğimiz 
sürece, biz de sahada her şeyimizi 
ortaya koyup, Aroma Birinci Ligi terk 
etmeyeceğiz.

1998 yılında bir proje geliştirmiş ve 
bunu 10 yıllık bir süreye yaymıştık. 
Küçük bir kesintiye uğrayan bu pro-
jeye yeniden start verdik. Kendi alt-
yapısından yetişmiş oyunculardan 
kurulu, yabancı katkısı olmayan bir 
takım yaratmayı arzuluyoruz. Bu bi-
zim uzun vadeli hedeflerimizden.

Takımımızı altyapıdan beslerken, 
Milli Takımlarımıza da katkı yapmak 
amacıyla her yıl iki oyuncumuzu Mil-
li Takımlara göndermenin çalışmala-
rını başlattık. Bu da bizim orta vadeli 
projelerimizden. Antrenör Uzm. Cengiz Akarçeşme, Kulüp Başkanı Prof. Dr. Metin Aktaş ve Voleybol 

Şube Sorumlusu Yrd. Doç. Dr. Ulviye Ateşoğlu
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Voleybolumuza Harç Koyanlardan

NECİP DOĞUTÜRK
Günümüzde kimsenin kim-
seye mektup yazmadığı bir 
gerçek. İletişimin son hız-
la yaygınlaştığı bir dönem-
de, kim oturup kâğıdı kale-
mi eline alacak, duygularını, 
düşüncelerini, şehrini, ak-
rabalarını, evdeki hayvan-
ları konu edinip de yazacak. 
Sonra yazdığın kâğıdı kat-
la, zarfı hazırla, git postaya 
at. Karşı tarafa bir haftada 
gitsin, mektubu alınca zar-
fı açsın, okusun, yorumlasın, 
düşünsün ve de karşı mektup 
yazma hazırlığına girişsin. Bu 
bugün böyle mi? Numaraları 
çevir (telli veya telsiz) karşı 
tarafın “Alo’’sunu duy. Sonra 
başla konuşmaya, konu bi-
terse de “Eee, daha daha na-

sılsın?’’ diyerek uzat da uzat. 
Havaya konuş gitsin. Veya 
internetten iki satır: Nasılsın? 
İyi misin? Sonra bas bir tuşa 
o da silinsin.

Yok, öyle yapmayanlar da var 
çok şükür. Üşenmeden; kağı-
dı, kalemi, zarfı, pulu, posta-
neyi kullananlar da var. Oysa 
sevgilisine, “Çok saygıdeğer 
bir huzura” hitabıyla mektup 
yazanların ülkesiyiz biz.

Türk voleybolunun temeli-
ne harç koyanlardan Necip 
Doğutürk. Mektup yazmaya 
üşenmiyor, göndermeye de…

Voleybol Federasyonu Başka-
nı Erol Ünal Karabıyık’a sıkça 
yazıyor.

Bu kez, Türkiye Voleybol Fe-
derasyonunun kuruluşunun 
50. Yılı dolayısıyla kendisi-
ne İzmir’de takdim edilen 
plakete teşekkür etmek için 
yazmış.

Cumhuriyet aydını, ulusla-
rası alanda maç yönetmiş ilk 
Türk hakemi voleybol aşığı 
Necip Doğutürk’ün yazdığı, 
aynıyla sayfalarımıza aldı-
ğımız mektup eşliğinde 50 
yıllık yolculuğumuzda, inşa 
ettiğimiz binaya harç koyan-
ların bir kısmının resimlerini 
yayınlamak istedik.

Saygıyla.
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“ASİL SPORUMUZUN 
ASİL BAŞKANI…
SİZİ YENİDEN BAŞIMIZDA GÖRMEK KIVANÇLARIN EN BÜYÜĞÜ.
GELDİĞİNİZ GÜNDEN BERİ HEP SİZİNLE GURUR DUYUYORUM. BAŞARILARINIZ DAİM OLSUN. Sİ-
ZİNLE İFTİHAR EDİYOR VE SİZİ ÇOK SEVİYORUM.
VOLEYBOLÜMÜZÜN 50. YILI DOLAYISIYLA TAKDİM ETMİŞ OLDUĞUNUZ ARMAĞANI ALIRKEN 
DUYMUŞ OLDUĞUM HEYECAN VE SEVİNÇ BENİ SON DERECE MUTLU ETTİ.
BEN DE SİZİN MUTLULUĞUNUZA DUA EDİYORUM. ALLAH SİZİ BAŞIMIZDAN EKSİK ETMESİN. 
SİZ VE EKİBİNİZ VAR OLDUKÇA VOLEYBOLÜMÜZ PAYİDAR OLACAKTIR.
BENDE VOLEYBOL AŞKI 1927 DE DOĞDU. İSTANBUL’DAN ANKARAYA GELDİĞİMDE İSMET PAŞA 
İLKOKULUNA KAYIT OLDUM. BENİ SPOR TEMSİLCİSİ SEÇTİLER.
TENEFFÜSLERDE VOLEYBOL OYNARDIK. HAFTA SONLARINDA İSE SINIFLAR ARASI MAÇLAR YA-
PARDIK.
İLK MEMURİYETİME 1937 YILINDA AYDIN’DA BAŞLADIM. ORADA DA VOLEYBOL TAKIMI KUR-
DUM. O ZAMANLAR KAPALI SALON YOKTU. AÇIK HAVA TURNUVALARI MAÇI YAPARDIK.
FUTBOL MÜSABAKALARINDA HAFTAYM ARASINDA VOLEYBOL OYNARDIK.
O GÜN BUGÜN VOLEYBOL AŞKI İLE YARIŞTIM. KIZIMI VE KÜÇÜK OĞLUMU VOLEYBOLCÜ YAPTIM. 
1942’DE D. SPOR KIZ TAKIMININ KURUCUSU İDİM. KIZIM D. SPOR’DA, OĞLUM GENÇLERBİRLİĞİ 
TAKIMINDA OYNADILAR.
VOLEYBOLÜMÜZ SİZİNLE DAHA DA GÜZELLEŞTİ. İNŞALLAH BU GÜZELLİKLER DEVAM EDECEK-
TİR. 
SAYIN BAŞKANIM FUTBOL KULÜPLERİNİN DÖRT BRANŞTA FAALİYET YAPMALARINI ÖNGÖREN 
BİR YASA ÇIKMIŞTI.
TÜRKİYE’DE YÜZLERCE FUTBOL TAKIMI VAR. BUNLAR BİRER VOLEYBOL TAKIMI KURAMAZLAR 
MI?
MİLYONLARCA DOLARLARI FUTBOLCULARA VERİYORLAR.
İSTANBUL’DA ÜÇ BÜYÜKLER VE DİĞER İLLERİMİZDEKİ FUTBOL TAKIMLARI VOLEYBOLDE FAALİ-
YET GÖSTERSELER ÇOK AZ BİR MASRAFLA KULÜPLERİNİN PROPAGANDASINI YAPMIŞ OLURLAR.
İNŞALLAH YAKIN BİR GELECEKTE VOLEYBOLE ÖNEM VERİRLER.
SEVGİLİ BAŞKANIM OKULLARDAKİ BEDEN TERBİYESİ ÖĞRETMENLERİ İLE TEMASA GEÇİP ONLA-
RI VE ÖĞRENCİLERİNİ VOLEYBOL MAÇLARINA DAVET ETSEK, VOLEYBOLÜ SEVDİRSEK HERHAL-
DE İYİ OLUR. BU YAVRULARIMIZIN GELECEĞİN MİLLİ SPORCULARI OLACAĞINA İNANIYORUM. 
HOCALARINI ONORE ETMEK İÇİN ONLARI DEPLASMANLARA GÖTÜRSEK.
DEĞERLİ BAŞKANIM
BİZİM ZAMANIMIZDA SİLAHLI KUVVETLERİN VOLEYBOL TAKIMI VARDI. HARP OKULU, MUHAFIZ 
GÜCÜ, HAVA GÜCÜ, DENİZ GÜCÜ, JANDARMA GÜCÜ LİGLERDE OYNARLARDI VE ÇOK HEYECAN-
LI ÇEKİŞMELİ MAÇLAR OLURDU. O HEYECANI YENİDEN İHYA EDERSENİZ VOLEYBOLÜMÜZ DAHA 
DA GÜZELLEŞECEKTİR. 
AFFINIZA SIĞINARAK MEKTUBUMA SON VERİRKEN SEVGİ VE SAYGILARIMI SUNARIM.

NECİP DOĞUTÜRK
NOT: BUNDAN EVVEL YAZMIŞ OLDUĞUM
MEKTUP ZAYİ OLMUŞ. PTT UTANSIN”

Türk Voleyboluna katkı yapanlara 
plaketleri İstanbul’da verildi.

İlk Genel Sekreterimiz Orhan 
Cürdaneli’ye vefatından çok kısa süre 

önce 50. Yıl Plaketi’ni ulaştırdık.

50 yıllık süreçte voleybolumuza 
İzmir’den katkı yapanlar da 

unutulmadı.

Duayen hakemlerimizden İsmail 
Hakkı Esemen’e Plaketini Genel 

Sekreterimiz Recep Nurtanış ve TVF 
İcra Kurulu Koordinatörümüz Sezgin 

Kaymaz takdim etti.
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Birleşmiş Milletleri andıran voleybol liglerimizde her 
ülkeden oyuncu bulmak olası. Kadrolara baktığımız-
da Amerika’dan Ukrayna’ya kadar her ülkeden voley-
bolcu Aroma Liglerini renklendiriyor. Bu renk paletine 
bu sezon Kenya’dan da bir sporcu katıldı; Pursaklar 
Belediyespor’dan Brackides Agala Khadambi.

24 yaşında, 184 santimetre boyundaki Khadambi ar-
kadaşları tarafından sevilen, verimli bir oyuncu. 

Kenya’nın bir voleybol ülkesi olmadığından hareketle 
nasıl bu sporu seçtiğini soruyoruz. Şöyle anlatıyor:

“Lisede değişik sporlar yapıyorduk. Öğretmenim, be-
nim voleybola yatkın olduğumu, bu konuda yetenek-
lerim bulunduğunu söyledi. Ondan sonra da voleybol 
çalışmaya başladım ve gerisi geldi.”

Agala Khadambi, geçtiğimiz yıl Dubai’deki bir turnu-
vada Pursaklar Belediyespor’un kaptanı Tuğba Erke 
tarafından beğenilip, yöneticilere önerilmiş. 

“İyi ki de onu takıma kazandırmışız” diyor Takım Kap-
tanı Tuğba. “Çok verimli gerçekten. Geçtiğimiz maç-
ta 13 kez hücum yapmış, 13 sayı almış. Hücum sila-
hımız. Aynı zamanda çok da iyi bir insan. Takımdaki 

herkesle iyi anlaşıyor. Bizim için enteresan bir yönü de 
Kenya’da asker olması” diyerek arkadaşı ile ilgili dü-
şüncelerini anlatıyor.

Soğuğa alıştığını, Türkiye’de voleybolun üst düzeyde 
oynandığını gördüğünü belirten Agala Khadambi’nin 
Kenya’da 4 yaşında bir kızı var. O, okula gittiği için 
Türkiye’de değil. Agala onu çok özlüyor. Hedefleri ara-
sında Türkiye’nin şampiyonluk adayı takımları yokmuş, 
“Pursakları seviyorum, burada kalacağım” diyor.

TELEKOM’DA PİNG BEREKETİ

Türk Telekom Bayan takımının Cannes ile oynadığı 
Indesit Şampiyonları Ligi grup maçında tribünlerde 
önemli sayıda Çinli seyirci göze çarpıyordu. Hem Can-
nes takımının hem de Türk Telekom’un çalıştırıcılarının 
Çinli olması Ankara’da yaşayan Çinli konukları salona 
çekmişti. Basın mensupları aralarında, “Türk Telekom, 
Antrenör Ping’in yanına iki de Çinli voleybolcu transfer 
etse, her maçta dolu tribünler önünde oynar” espirileri 
yapıyordu. 3-1 Türk Telekom’un galibiyeti ile sona eren 
maç sonunun şakası ise “Ping’in fendi, Fang’i yendi” 
şeklindeydi.

CEVAT ŞİMŞEK: BİR AZİM VE BAŞARI ÖYKÜSÜ

3 Aralık Dünya Engelliler Günüydü. Dergimizin yayın 
periyodu nedeniyle bu konuda bir haber yapamadık. 
Okurlarımızdan gelen bir uyarı ile de ilginç bir örneği 
sizlere sunmak istedik.

Halkbank Genç takımında oynayan işitme engelli vo-
leybolcu Cevat Şimşek azmi ve başarısıyla tüm arka-
daşları için başarılı bir örnek olşturuyor.

1988 Bulgaristan doğumlu olan Cevat Şimşek önce 
Halkbank’ta forma giydi. Daha sonra kısa bir sure SGK 
ve Kardemir Karabükspor’da oynadı. Şimdilerde yeni-
den Halkbank’a döndü, 7 numaralı forma ile mücadele 
veriyor.

Gazi Üniversitesi BESYO Antrenörlük bölümünü bu 
sene kazanan Cevat Şimşek, İşitme Engelliler Voleybol 
Milli Takımı kaptanlığını yapıyor. En iyi dereceleri Avru-
pa Dördüncülüğü. 2008’de Arjantin’de yapılan Dünya 
Şampiyonasında en iyi blokör ödülü aldı. Ayrıca en iyi 
ikinci skorer oldu. 

Plaj voleybolu müsabakalarına da katılıyor. Avrupa plaj 
voleybolu şampiyonalarında yarışmış. Bu yönüyle de 
oldukça ilgi çekiyor.

Türkiye’de diğer spor branşları da dahil olmak üzere, 
normal insanlarla aynı seviyde spor yapma şansının 
sadece voleybol sporunda bulunması da voleybolun 
kendine has özellikleri sayesinde olabiliyor.
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Türk sporunda bir dönem kapandı, Mehmet Atalay, 
Gençlik ve Spor Genel Müdürlüğü görevinden ayrıldı. 
Yaklaşık altı yıldır Türk sporunu yöneten Atalay, basının 
karşısına çıkarak icraatlarını ve görev süresini anlattı. 
Atalay şunları söyledi:

“Beraber çalıştığımız basın mensuplarına ve onların 
aracılığıyla spor kamuoyuna teşekkür etmek istedim. 
Teşekkür edecek o kadar çok kişi var ki. 6 yıllık süre 
içinde en çok sporda barışa önem verdik. GSGM ile 
TMOK, Futbol Federasyonu, zaman zaman kulüplerle 
birlikte çalışmayı, sporu kalkındırmayı hedeflemiştik. 
Bunda da başarılı olduğumuza inanıyorum.” 

Önemli organizasyonları başardıklarının altını çizen 
Mehmet Atalay, “Cesaretle bu organizasyonları yaptık. 
Dünya en azından şunu söyledi: ‘Türklere ne oluyor?’ 
Alamadığımız sadece Akdeniz Oyunları kaldı. Yaptık-
larımızın ve yapılacakların, ülkemizin tanıtımına büyük 
katkısı olmuştur, olmaya da devam edecektir. Tesis-
leşmede de GSGM önemli hamleler yapmıştır” diye 
konuştu.

Türk sporuna önemli bir katkı sağlayan iddaa oyununa 
da değinen Atalay, sözlerine şöyle devam etti: “İddaa 
oyunu sayesinde Maliye’den aldığımız kaynağı, vergi 
olarak iade ettik. Kulüplerimize 500 trilyona yakın isim 
hakkı verildi. Basketbol, voleybol, otomobil sporları da 
iddia ile önemli kazanımlara sahip olacak. İddaa ül-
kemizin büyük bir kaynağı oldu. Çok başarılı bir ihale 
yaptık. Kulüplerimizin geliri ekstra yüzde 10 arttı.”

Hedef Çin Veya Amerika Olmamalı

Konuşmasına devam eden Mehmet Atalay, basa-
makların birer birer çıkılması durumunda İngiltere’nin, 
İtalya’nın, Almanya’nın yakalanamayacağını vurgula-
yarak, “İkişer ikişer de yakalayamayız. Öncelikli hede-
fimiz Çin veya Amerika’yı yakalamak değil. Medeniye-
tin beşiği bu Avrupa ülkelerinin seviyesine çıkmalıyız. 
2011 çok önemli bir yıl. 2020 olimpiyatlarına talibiz ve 
alan ülke 2013’de belli olacak” diyerek görev süresi 
boyunca birlikte olduğu herkese teşekkür etti.

ANDRE MEYER’DEN ZİYARET

Avrupa Voleybol Konfederasyonu (CEV) Başkanı Andre 
Meyer, Türkiye Voleybol Federasyonu’nu ziyaret ederek 
Başkan Erol Ünal Karabıyık ile bir süre görüştü.

Meyer ve Başkan Karabıyık toplantının ardından Selim 
Sırrı Tarcan Spor Salonunda Karayolları ile Çukurova 
Üniversitesi takımları arasında oynanan Aroma 2. Ba-
yanlar Ligi müsabakasını izlediler. 

Andre Meyer, karşılaşmanın kalitesine ve hakemlerin 
yönetimine tam not verdiğini belirterek duygularını 
açıkladı.

TVFNİN İLK GENEL SEKRETERİ  
ORHAN CÜRDANELİ’Yİ KAYBETTİK

Türkiye Voleybol Federasyonunun ilk Genel Sekreteri 
Orhan Cürdaneli 20 Aralık’ta Ankara’da hayata gözle-
rini yumdu. 

1958-1970 yılları arasında 12 yıl boyunca yaptığı Vo-
leybol Federasyonu Genel Sekreterliğinden sonra 
uzun süre Voleybol Ankara İl Temsilciliği, Yönetim Ku-
rulu Üyeliği, Merkez Hakem Kurulu Üyeliği yapan Cür-
daneli ömrü yettikçe de sporla ilgilenmişti.

Sağlık durumu elvermediği için TVF 50. Yıl Balosuna 
katılamayan Orhan Cürdaneli, bayramdan önce Baş-
kan Erol Ünal Karabıyık adına ziyaretine gidip plaketini 
takdim eden Voleybol Federasyonu görevlileri ve eski 
Uluslararası Hakem İsmail Hakkı Esemen’le uzun süre 
sohbet etmiş, unutulmadığı için duyduğu memnuniyeti 
dile getirmişti.

20 Aralık’ta oynanan tüm voleybol karşılaşmalarından 
önce Orhan Cürdaneli anısına 1 dakikalık saygı duruşu 
yapıldı.
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Aroma Bayanlar Voleybol 2. Liginde mücadele eden, İBA 
Kimya TED Ankara Kolejliler, ikinci yarıya umutlu bakıyor. 
Bulundukları yeri beğenmediklerini, amaçlarının gerçek 
mücadele alanları olan Aroma Birinci Ligi olduğunu açık-
layan Antrenör Yusuf Çavuşoğlu şunları söylüyor:

“Sezona, bir sene önce kapanan A takımızın liglerde yeni-
den yaşamasını hedefleyerek genç bir kadroyla başladık. 
Ana sponsorumuz İBA Kimya ve diğer sponsorlarımızın 
destekleriyle kadromuzu daha da güçlendirdik ve hede-
fimizi daha da büyüttük. Ekibimizde 1. Ligde forma giy-
miş deneyimli oyuncuların yanı sıra altyapımızdan yetişen 
genç ve gelecek vadeden sporcularımız da var. Alt yapı-
dan yetişen oyuncularımızın örnek alacağı, belki de hedef 
olarak benimseyeceği bir takım yaratmak için çalışıyoruz. 
Bu yolda ilk hedefimiz de İBA Kimya TED Ankara Kolejliler 
ismini yeniden Aroma Bayanlar Voleybol 1. Ligi’ne yaz-
dırmak.  Bunun için de şu an mücadele ettiğimiz Aroma 
Bayanlar Voleybol 2. Ligi’nde daha da üst sıralara çıkmak 
zorundayız.”

Çavuşoğlu, İBA Kimya Ted Kolejliler’in, önümüzdeki haf-
talarda taşların yerine oturmasıyla ve takıma yeni katılan 
oyuncularıyla izleyenlere keyif veren bir voleybolla gali-
biyetlerine devam edeceğini belirterek, “Şu anda olma-
sı gereken yerde, yani 1.Lig’de yerini alacaktır. Bunu da 
gerek sponsorlarımız gerekse bizi hiçbir maçta yalnız bı-
rakmayan taraftarlarımızla birlikte başaracağımıza inanı-
yoruz” diyerek sözlerini tamamladı.

A KLASMANI HAKEM SEMİNERİ 
İSTANBUL’DA YAPILDI

Ligin ilk devresinin tamamlanmasının ardından verilen 
kısa arayı iyi değerlendiren Türkiye Voleybol Federasyonu 

Merkez Hakem Kurulu, 4 Ocak 2009 tarihinde İstanbul’da 
hakem ve gözlemcilere yönelik bir ara seminer düzenledi.

İstanbul Burhan Felek Kamp Eğitim Merkezinde düzen-
lenen seminere 53 A Klasmanı hakemi ile 17 A Klasmanı 
gözlemcisi katıldı.

Açılışını Federasyon Başkanı Erol Ünal Karabıyık’ın yap-
tığı seminerde Voleybol Federasyonu’nun eğitimden so-
rumlu MHK Üyesi Ömer Ünal ile Eğitim Kurulu üyeleri 
Nihat Ermihan, Ersin Altıparmak ve Bülent Bozkurt tara-
fından hazırlanan sunum Nihat Ermihan tarafından ger-
çekleştirildi. 

Seminerde ilk yarının genel değerlendirilmesi, maç hazır-
lığı, oyun protokolünde dikkat edilmesi gereken hususlar, 
maçlarda yapılan hatalar ve görülen eksiklikler, takımla-
rın kıyafeti, yaptırımlar ve anonslar hakkında bilgilendir-
me yapıldı. Ardından serbest tartışma, dilek ve önerilerle 
sona erdi.

FENER JAN DE BRANDT’A EMANET!

Aroma Bayanlar Birinci Ligi takımlarından Fenerbahçe 
Acıbadem’de, görevinden istifa eder Üzeyir Özdurak’ın 
yerine antrenörlüğe Belçikalı Jan De Brandt getirildi.

Fenerbahçe Kulübü’nden yapılan açıklamada, geçen se-
zon İspanya’nın Tenerife takımını çalıştıran Jan De Brandt 

ile voleybol şubesinde sözleşme imzalandığı bildiril-

di.  Daha önce İspanya’da Tenerife Marical, Belçika’da 

bayan ve genç milli takımlarda antrenörlük yapan Brandt, 

çeşitli şampiyonluklar yaşadı. Brandt, 1967-78 yılları ara-

sında profesyonel oyuncu olarak çeşitli takımlarda forma 

giydi.

PAİDAR DEMİR KORUSU AÇILDI

Geçirdiği trafik kazası sonucu 2006 yılında hayatını kay-
beden milli voleybolcu Paidar Demir adına İstanbul’da 
koru açıldı..

Ataşehir Dereboyu Caddesi üzerindeki ‘Paidar Demir 
Korusu’nun açılışına, Kadıköy Belediye Başkanı Selami 
Öztürk, Voleybol Federasyonu Başkanı Erol Ünal Kara-
bıyık ve yönetim kurulu üyeleri, Paidar Demir’in ailesi ve 
yakınları, Galatasaray ve Fenerbahçeli bazı voleybolcular 
ile voleybol camiasından kişiler katıldı.

Açılış töreninde bir konuşma yapan Selami Öztürk, Pai-
dar Demir’in Türk voleybolunda derin izler bıraktığını ifade 
ederek, ‘’Bu bölge Paidar Demir adıyla anılacak güzel bir 
koru olacak. Sevgili Paidar burada yaşayacak’’ dedi.

Daha sonra Selami Öztürk, Erol Ünal Karabıyık, Paidar 
Demir’in annesi Sevim Demir ve kızı Iraz Demir ile birlikte 
koruya ilk ağacı dikti.

46



K
ıs

a 
K

ıs
a

KAPTAN ESRA: HAVAMIZ MÜTHİŞ

A Bayan Milli Takım Kaptanı Esra Gümüş takım 
olarak müthiş bir hava yakaladıklarını söyledi. 
Alternatifli, geniş bir kadroya sahip olduklarını, 
bu takım içindeki uyumun da mükemmel oldu-
ğunu diye getiren Esra şunları söyledi:

“Artık çok geniş bir kadromuz var. Bizden sağlık 
nedenleriyle kısa bi sure ayrı kalan Neslihan gibi 
arkadaşlarımız aramıza geri döndü. Bu da bizi 
ayrıca sevindirdi. Takımın kaynaşması, arkadaş-
lığı, dayanıması üst düzeydi.

2009 yılında Filenin Sultanlarını zorlu bir ralli-
nin beklediğini hatırlatan Esra Gümüş, “Avru-
pa Ligi, Üniversiade, Akdeniz Oyunları, Dünya 
Şampiyonası Avrupa Kıta Elemeleri ve Eylül 
ayında Avrupa Şampiyonası finalerinde müca-
dele edeceğiz. Ayıca bu ana hedeflere daha iyi 
hazırlanabilmek amacıyla özel turnuvalara katı-
lacağız. Katıldığımız her bir yarışmada, giydiği-
miz formanın hakkını vermek, ülkemizin gururu 
olmak için elimizden geleni yapacağız. Ben ve 
arkadaşlarım kararlıyız, başaracak gücümüz 
var” diye konuştu.

TVF’NİN LOGOSU DEĞİŞTİ

Türkiye Voleybol Federasyonunun kuruluşunun 
50. Yılı nedeniyle, yarışma kazanan 50. Yıl logo-
su kullanılmış, bu logonun 50. Yılın bitimi olan 
31 Aralık 2008 günü mesai sonuna kadar kulla-
nılması karara bağlanmıştı. 

Markalaşma sürecindeki Türkiye Voleybol Fede-
asyonu, 16 Aralık 2008 gün ve 2 sayılı Yönetim 
Kurulu toplantısında eski logosunu değiştirme 
kararı almıştır. Bu karar uyarınca Federasyonu-
muzun ulusal ve uluslararası sembolü; ay yıldı-
zın kucakladığı ve “T”, “V”, “F” harflerinin oluş-
turduğu voleybol topu olacak, 01 Ocak 2009 
tarihinden itibaren tüm materyallerdeki antet, 
amblem, maskot ve logolar değiştirilerek yan-
daki yeni hâliyle uygulanmaya başladı.

VAKIFBANK GÜNEŞ SİGORTA’DAN  
VOLEYBOL ŞENLİĞİ

Geçtiğimiz yılın Challenge Cup Şampiyonu Va-
kıfbank Güneş Sigorta, alt yapıya da büyük 
önem veren kulüplerimizden. Vakıfbank Güneş 
Sigorta’nın yeni yılın hemen başında, 4 Ocak’ta 
kulüp bünyesinde düzenlediği 1. Mini Voleybol 
Şenliğine 130 voleybolcu katıldı.

Geleceğin sporcu adaylarının kıyasıya müca-
dele ettiği voleybol şenliği renkli görüntülere de 
sahne oldu. Sporcu adayları, çeşitli hediyeler ve 
madalyalar ile ödüllendirildi. Kulüp yönetimi, bu 
etknliğin her yıl sürdürüleceğini ve Türk voleybo-
luna yeni yetenekler kazandırmak amacıyla dü-
zenlendiğini açıkladılar. 47



Bir değişim içerisinde erkek voleybolu; 
bunu yadsıyamayız. Filenin Aslanları, A 
Bayan Milli Takımımızın üst üste elde 
ettiği başarılardan sonra kıpırdanarak 
uluslararası arenada boy gösterme 
çabasında. Geçtiğimiz yıl kadroda bü-
yük bir revizyon yapılmıştı. Aslanların 
İtalyan antrenörü Fausto Polidori, ken-
di kriterlerine uygun yepyeni bir kadro 
kurdu. Ne kadar titizlikle çalıştığını, işi-
ne ne kadar bağlı olduğunu yakından 
biliyorum. Elinden gelenin en iyisini ya-
pıyor desek yanlış olmaz.

Geniş ve bol alternatifli bir kadro şia-
rı ile yola çıkan Fausto Polidori, bu yıl 
3-13 Eylül tarihleri arasında ülkemizde 
gerçekleştirilecek Avrupa Şampiyona-
sı finallerine büyük bir titizlikle hazırla-
nıyor. Geçtiğimiz yıl A Milli Takımımızın 
birkaç uluslararası organizasyonunu 
ve takımı izleme fırsatı buldum. Aslına 
bakarsanız, kadroyu, kafasında belir-
lediği bir şablona göre şekillendirmeye 
çalışıyor. Hemen hemen her bölgede 
en iyisini bir çok altirnatif arasından 
bulmaya çalışıyor. Takımın beyni olan 
pasörler konusunda her sporcuya eşit 
şans veriyor.

Sonuçta, “Filenin Aslanları” yeni bir 
oluşum içerisinde. Geçtiğimiz yılı kad-
royu şekillendirmekle, yeniden yapılan-

dırmakla, gizli kalmış değerleri ortaya 
çıkarmakla geçiren millilerimizi 2009 
yılında çok zor turnuvalar bekliyor. 
Türkiye’de yapılacak Avrupa Şampi-
yonası finalleri ve Dünya Şampiyonası 
elemeleri program içindeki en zorlu sı-
navlar olarak görünüyor.

Mart ayı içerisinde Ankara ve 
İstanbul’da çalışmalara start verecek 
olan A milli takımı Dünya Şampiyonası 
Eleme Grubunda önce Hollanda’ya, 
ardından da İtalya’ya gidecek. Haziran 
ve Temmuz aylarında ise Filenin Aslan-
ları Akdeniz Oyunları ve Universiade 
Dünya şampiyonası’na katılacak.

Milli Takımımızı Avrupa Şampiyonası 
finallerine en iyi hazırlayacak organi-
zasyon ise geçtiğimiz yıl olduğu gibi 
Avrupa Ligi. Altı etaptan oluşan Av-
rupa Liginde zorlu maçlar oynayacak 
Ay-Yıldızlı takım, Eylül ayının hemen 
başında İstanbul ve İzmir’de gerçek-
leşecek finallerde boy gösterecek. A 
Grubunda mücadele edecek olan ay 
yıldızlı ekibimizin rakipleri Almanya, 
Fransa ve Polonya.  

Neden olmasın!
Düşünürsek… Neden olmasın? Ne-
den Bayan Milli Takımımız gibi bir sıç-
rama yapmayalım? Kendi sahamızda, 

salonları dolduracağından hiç kuşku 
duymadığım seyircimizin önünde ne-
den büyük bir başarıya imza atmaya-
lım; Türk voleybolunda bir ivme yarat-
mayalım?

Unutmamalı ki inanmak, başarmanın 
temel koşuludur.

Ben, Federasyon Başkanından başla-
yarak, antrenörümüzün, sporcularımı-
zın başarıya inandıklarını iyi biliyorum. 
Özellikle de sporcularımızın gözündeki 
o pırıltıyı görüyor ve onlara güveniyo-
rum.

Ancak şunu unutmamalı: Başarı tama 
mama çok da çalışmak; biteviye dur-
madan çalışmak lazım. Herkes gücü-
nün sınırlarını zorlamalı, birlikteliği en 
üst düzeye çıkarmalı. İnanmak ve çk 
çalışmanın yanına dayanışmayı aidiyet 
duygusunu da koyarsak, elimzden ge-
leni yapmanın rahatlığı içinde olur ve 
başarırız… 

NOT: Bize çok emeği geçen, yar-
dımı dokunan Orhan Baba’yı (Cür-
daneli) kaybetmenin üzüntüsünü 
yaşıyorum. Onun o titiz ellerini, 
küçücük kalemlerini hiç unutma-
yacağım. Gerçek bir spor adamıy-
dı. Ruhu şad olsun.

Filenin Aslanları zoru 
sever…

Bülent Karadaş
Zaman Gazetesi

Spor Yazarı 

Sonuçta, “Filenin Aslanları” yeni bir oluşum içerisinde. Geçtiğimiz yılı kadroyu 
şekillendirmekle, yeniden yapılandırmakla, gizli kalmış değerleri ortaya  

çıkarmakla geçiren A Milli Takımımızı 2009 yılında çok zor turnuvalar bekliyor

MAKALE
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